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Protokół Nr XLII/2023 

sesji Rady Powiatu Aleksandrowskiego 

przeprowadzonej  

w dniu 25 maja 2023 roku 

 

 

1.   OTWARCIE. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski otworzył obrady XLII sesji 

Rady Powiatu Aleksandrowskiego. Powitał Panie i Panów Radnych, Panią Starostę wraz  

z Członkami Zarządu Powiatu oraz Pracownikami Starostwa. Powitał Kierowników 

powiatowych służb, inspekcji i straży oraz jednostek organizacyjnych Powiatu. Poinformował, 

że sesję protokołowała będzie Pani Joanna Kleparska.  

 

Przewodniczący rozpoczął obrady XLII sesji Rady Powiatu Aleksandrowskiego o godzinie 1000.  

 

 

2.    STWIERDZENIE PRAWOMOCNOŚCI OBRAD (quorum). 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski przystąpił do procedowania 

punktu 2 –  stwierdzenie prawomocności obrad informując, że ustawowy skład Rady Powiatu 

wynosi 17 radnych. Według listy obecności, na moment otwarcia sesji uczestniczy w niej  

15 radnych. Przewodniczący stwierdził więc, że sesja dysponuje wymaganym quorum,  

co oznacza, że Rada Powiatu może obradować i podejmować uchwały, ponieważ jej obrady  

są prawomocne.  

 

 

3.    PORZĄDEK OBRAD SESJI. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski przystąpił do procedowania  

punktu 3 – porządek obrad sesji. Poinformował, że porządek obrad został przesłany Radnym 

wraz zawiadomieniem o sesji. Przewodniczący poinformował, że w dniu 24 maja br. do Rady 

Powiatu wpłynęła rezygnacja Radnego Pana Sławomira Michalaka z członkostwa  

w Komisji Mienia Powiatu i Infrastruktury Technicznej. W związku faktem, że zachodzi 

konieczność uzupełnienia składu Komisji, Przewodniczący wniósł o rozszerzenie porządku 

obrad dzisiejszej sesji o projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr I/22/2018 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 19 listopada 2018 roku w sprawie ustalenia składu osobowego 

Komisji Mienia Powiatu i Infrastruktury Technicznej. Przewodniczący poddał pod głosowanie 

wniosek o rozszerzenie porządku obrad dzisiejszej sesji o przedmiotowy punkt.  

 

Przebieg głosowania:  

ZA: Mariola Banaszkiewicz, Agata Ceglewska, Jerzy Draheim, Renata Golec, Konstanty 

Grzegórski, Magdalena Kiciak-Kucharska, Ewelina Lewandowska, Andrzej Łozicki, Sławomir 

Michalak, Adam Potaczek, Edyta Stefaniak-Mansour, Arkadiusz Świątkowski, Małgorzata 

Wdowczyk, Maciej Włoch, Dariusz Wochna. 

PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: brak głosów. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski stwierdził, że Rada Powiatu 

rozszerzyła porządek obrad o projekt przedmiotowej uchwały jednogłośnie. Dodał, że Komisja 
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Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu po posiedzeniu, które miało miejsce w dniu 

dzisiejszym, przekazała projekt uchwały w sprawie przekazania skargi złożonej przez Pana A. 

S. według właściwości. W związku z powyższym, Przewodniczący wniósł o zmianę porządku 

obrad dzisiejszej sesji poprzez dodanie punktu w brzmieniu jak wyżej. Przewodniczący poddał 

pod głosowanie wniosek o rozszerzenie porządku obrad dzisiejszej sesji o przedmiotowy punkt.  

 

Przebieg głosowania:  

ZA: Mariola Banaszkiewicz, Agata Ceglewska, Jerzy Draheim, Renata Golec, Konstanty 

Grzegórski, Magdalena Kiciak-Kucharska, Ewelina Lewandowska, Andrzej Łozicki, Sławomir 

Michalak, Adam Potaczek, Edyta Stefaniak-Mansour, Arkadiusz Świątkowski, Małgorzata 

Wdowczyk, Maciej Włoch, Dariusz Wochna. 

PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: brak głosów. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski stwierdził, że Rada Powiatu 

rozszerzyła porządek obrad o projekt przedmiotowej uchwały jednogłośnie. Pan 

Przewodniczący spytał czy są inne wnioski o zmianę porządku obrad. Innych wniosków nie 

było, w związku z powyższym zaproponował umieszczenie w/w projektów uchwał po punkcie 

27. Będą one stanowić kolejno punkty 28 i 29 tym samym, obrady zakończą się w punkcie  

31. Przewodniczący poddał pod głosowanie cały porządek obrad, po zmianach wprowadzonych 

wcześniejszymi głosowaniami.  

 

Przebieg głosowania:  

ZA: Mariola Banaszkiewicz, Agata Ceglewska, Jerzy Draheim, Renata Golec, Konstanty 

Grzegórski, Magdalena Kiciak-Kucharska, Ewelina Lewandowska, Andrzej Łozicki, Sławomir 

Michalak, Adam Potaczek, Edyta Stefaniak-Mansour, Arkadiusz Świątkowski, Małgorzata 

Wdowczyk, Maciej Włoch, Dariusz Wochna. 

PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: brak głosów. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski stwierdził, że Rada Powiatu 

przyjęła porządek obrad jednogłośnie.  

 

 

4.   PRZYJĘCIE PROTOKOŁÓW Z XL i XLI SESJI. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski przystąpił do procedowania 

punktu 4 – przyjęcie protokołu z XL i XLI sesji Rady Powiatu i powiedział, że § 25 ust. 1 

Statutu Powiatu Aleksandrowskiego stanowi, iż radni mogą nie później niż na dwa dni przed 

terminem następnej sesji rady zgłaszać na piśmie poprawki i uzupełnienia do protokołu. 

Poinformował, że protokół z XL sesji był dostępny w Biurze Rady Powiatu  

a także w systemie POSIEDZENIA.PL. Dodał, że nie wpłynęły żadne poprawki ani 

uzupełnienia do protokołu z XL sesji. Przewodniczący postawił wniosek o przyjęcie protokołu 

z XL sesji oraz o jego przyjęcie bez czytania.  

 

Przebieg głosowania:  

ZA: Mariola Banaszkiewicz, Agata Ceglewska, Jerzy Draheim, Renata Golec, Konstanty 

Grzegórski, Magdalena Kiciak-Kucharska, Ewelina Lewandowska, Andrzej Łozicki, Sławomir 

Michalak, Adam Potaczek, Edyta Stefaniak-Mansour, Arkadiusz Świątkowski, Małgorzata 

Wdowczyk, Maciej Włoch, Dariusz Wochna. 
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PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: brak głosów. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski stwierdził, że Rada Powiatu 

przyjęła protokół z XL sesji jednogłośnie. Przewodniczący poinformował, że protokół z XLI 

był również dostępny w Biurze Rady Powiatu a także w systemie POSIEDZENIA.PL. Dodał, 

że nie wpłynęły żadne poprawki ani uzupełnienia do protokołu z XLI sesji. Przewodniczący 

postawił wniosek o przyjęcie protokołu z XLI sesji oraz o jego przyjęcie bez czytania.  

 

Przebieg głosowania:  

ZA: Mariola Banaszkiewicz, Agata Ceglewska, Jerzy Draheim, Renata Golec, Konstanty 

Grzegórski, Magdalena Kiciak-Kucharska, Ewelina Lewandowska, Andrzej Łozicki, Sławomir 

Michalak, Adam Potaczek, Edyta Stefaniak-Mansour, Arkadiusz Świątkowski, Małgorzata 

Wdowczyk, Maciej Włoch, Dariusz Wochna. 

PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: brak głosów. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski stwierdził, że Rada Powiatu 

przyjęła protokół z XLI sesji jednogłośnie.  

 

 

5.  SPRAWOZDANIE STAROSTY Z DZIAŁALNOŚCI ZARZĄDU POWIATU  

ZA OKRES MIĘDZY XL A XLII SESJĄ.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski przystąpił do procedowania 

punktu 5 – sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu za okres między  

XL a XLII sesją i poprosił Panią Starostę o przedstawienie sprawozdania.  

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Tokarska powiedziała, że zgodnie z art. 12 pkt 4 ustawy  

o samorządzie powiatowym, do wyłącznej właściwości rady powiatu należy rozpatrywanie  

sprawozdań z działalności zarządu powiatu. Ponadto, na podstawie § 17 pkt 3 Statutu Powiatu 

Aleksandrowskiego, porządek obrad Rady Powiatu zawiera punkt „sprawozdanie 

przewodniczącego zarządu z działalności zarządu w okresie międzysesyjnym”. W związku  

z powyższym, Starosta przedłożyła sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu za okres 

między XL a XLII sesją Rady Powiatu.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski podziękował Pani Staroście  

za omówienie tematu i poprosił Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Pana Sławomira 

Michalaka o wystąpienie i przedstawienie wyników kontroli Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Sławomir Michalak powiedział, że Komisja 

dokonała kontroli działalności Zarządu Powiatu z okres miedzy XL a XLII sesją Rady Powiatu 

i nie wnosi uwag. Kontroli dokonano na podstawie protokołów z posiedzeń Zarządu Powiatu 

oraz wyjaśnień Starosty Aleksandrowskiego.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję. Spytał kto 

chciałby zabrać głos w tym punkcie. Wobec braku chętnych do dyskusji zamknął dyskusję. 

Stwierdził, że Rada Powiatu zapoznała się ze sprawozdaniem z prac Zarządu Powiatu między 

XL a XLII sesją Rady Powiatu. Ze względu na problemy techniczne Przewodniczący zarządził 

przerwę w obradach.  
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Przerwa od godziny 1013 do godziny 1023. 

 

 

6.  PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE UDZIELENIA ZARZĄDOWI POWIATU 

ALEKSANDROWSKIEGO WOTUM ZAUFANIA. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski wznowił obrady po czym 

przystąpił do procedowania punktu 6 – podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Zarządowi 

Powiatu Aleksandrowskiego wotum zaufania i dodał, że zgodnie z art. 30a ust. 1 i 2 ustawy  

o samorządzie powiatowym zarząd powiatu co roku do dnia 31 maja przedstawia radzie 

powiatu raport o stanie powiatu, który obejmuje podsumowanie działalności zarządu powiatu 

w roku poprzednim, w szczególności realizację polityk, programów i strategii, uchwał rady 

powiatu i budżetu obywatelskiego. Poinformował, że Zarząd Powiatu Aleksandrowskiego 

przedstawił, w ustawowym terminie, Radzie Powiatu Aleksandrowskiego Raport o stanie 

powiatu aleksandrowskiego za 2022 rok. Dodał, że zgodnie z art. 30a ust. 4 i 9 cytowanej wyżej 

ustawy nad przedstawionym raportem o stanie powiatu przeprowadza się debatę.  

Po zakończeniu debaty nad raportem wraz z udziałem mieszkańców, rada powiatu podejmuje 

uchwałę o udzieleniu zarządowi powiatu wotum zaufania.  Przewodniczący poprosił Panią 

Starostę o wystąpienie i przedstawienie Raportu o stanie powiatu aleksandrowskiego za rok 

2022. 

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Tokarska powiedziała, że Zarząd Powiatu składa  

na ręce Radych opracowanie, które jest bilansem dokonań samorządu Powiatu 

Aleksandrowskiego za rok 2022. W opracowanym dokumencie uwzględniono szereg nowych 

informacji oraz zestawień uzyskanych od komórek i jednostek organizacyjnych realizujących 

zadania Powiatu. Dodała, że ma nadzieję, iż całościowa analiza raportu pozwoli  

na kompleksową ocenę pracy Zarządu Powiatu i całej administracji w minionym roku oraz 

będzie dla mieszkańców źródłem wiedzy w zakresie aktywności Samorządu Powiatu 

Aleksandrowskiego w 2022 roku. Pani Starosta powiedziała, że poprzedni rok był dla 

wszystkich bardzo pracowity, szczególnie ze względu na wyższy o kwotę 12.000.000,00 zł 

budżet w stosunku do roku 2021. Dzięki temu zrealizowano rekordową liczbę inwestycji –  

26 inwestycji na łączną kwotę 16.600.000,00 zł. Pani Starosta poinformowała, że Rada Powiatu 

obradowała na 10 sesjach i podjęła 74 uchwały. Budżet Powiatu był bardzo dynamiczny,  

w wyniku czego podjęto 21 uchwał zmieniających budżet. Starosta poinformowała, że budżet 

na koniec roku 2022 zamknął się nadwyżką w kwocie 5.734.650,74 zł. Dodała, że wydziały 

Starostwa i jednostki organizacyjne wykonywały wszystkie zaplanowane zadania bez 

problemów, niemniej jednak należy cały czas pamiętać o konieczności dokonywania 

oszczędności na wydatkach bieżących również w tym roku. Powiedziała, że od roku 2022 

Powiat Aleksandrowski jest członkiem Stowarzyszenia Miejskiego Obszaru Funkcjonowania 

Torunia a Starosta Aleksandrowski jest Wiceprezesem tego Stowarzyszenia. Pani Starosta 

zaprosiła wszystkich obecnych do obejrzenia prezentacji multimedialnej przedstawiającej 

wykonane w roku poprzednim inwestycje. 

 

Prezentacja multimedialna. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski podziękował Pani Staroście  

za omówienie Raportu i poprosił Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Pana Sławomira 

Michalaka o wystąpienie i przedstawianie opinii Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Sławomir Michalak powiedział, że Komisja 
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pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu 

Aleksandrowskiego wotum zaufania.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski poprosił Przewodniczącą 

Komisji Polityki Społecznej Panią Agatę Ceglewską o wystąpienie i przedstawianie opinii 

Komisji. 

 

Przewodnicząca Komisji Polityki Społecznej Pani Agata Ceglewska powiedziała,  

że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie udzielenia Zarządowi 

Powiatu Aleksandrowskiego wotum zaufania.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski poprosił Wiceprzewodniczącą 

Komisji Mienia Powiatu i Infrastruktury Technicznej Panią Mariolę Banaszkiewicz  

o wystąpienie i przedstawianie opinii Komisji. 

 

Wiceprzewodnicząca Komisji Mienia Powiatu i Infrastruktury Technicznej Pani Mariola 

Banaszkiewicz powiedziała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu Aleksandrowskiego wotum zaufania. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski poprosił Przewodniczącego 

Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Pana Konstantego Grzegórskiego o wystąpienie  

i przedstawianie opinii Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Pan Konstanty Grzegórski 

powiedział, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie udzielenia 

Zarządowi Powiatu Aleksandrowskiego wotum zaufania. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski poprosił Przewodniczącego 

Komisji Finansowo-Budżetowej Pana Macieja Włocha o wystąpienie i przedstawienie opinii 

Komisji.  

 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Budżetowej Pan Maciej Włoch powiedział,  

że stosunkiem głosów ZA: 4 osoby, WSTZRYMUJACYCH SIĘ: 2 osoby, Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu Aleksandrowskiego 

wotum zaufania.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski na podstawie art. 30a ust.  

4 ustawy o samorządzie powiatowym zarządził debatę nad Raportem o stanie powiatu 

aleksandrowskiego za rok 2022. Przewodniczący poinformował, że nikt z mieszkańców nie 

zgłosił się do debaty nad Raportem.  Przewodniczący spytał kto chciałby zabrać głos w debacie.  

 

Radny Pan Maciej Włoch powiedział, że nie sposób jest przejść obojętnie obok 

przedstawionego Raportu. Inwestycji było bardzo dużo. Inwestycje drogowe i inwestycje  

w oświatę, choć zapewne Dyrektorzy siedzący obok powiedzą, że to wciąż mało. Dodał,  

że również jest tego zdania. Pan Radny chciałby aby na Jego terenie wyborczym było więcej  

i jeszcze więcej. Pan Radny podziękował Zarządowi Powiatu za pracę, wytrwałość  

i zaangażowanie. Mimo, że jest Mu niezręcznie stwierdził, że Radni wykonali kawałek pracy. 

Radny Pan Włoch podziękował w szczególności Dyrektorom jednostek podległych oraz ich 

pracownikom, którzy pracują u podstaw i często są niedoceniani. Pan Radny uważa,  

że w niedługim czasie ulegnie to zmianie.  Podziękował Radnym oraz Zarządowi Powiatu  
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za bardzo dobrą pracę w roku poprzednim.  

 

Radny Pan Konstanty Grzegórski powiedział, że w roku 2022 wykonano 22 inwestycje  

za kwotę 16.000.000,00 zł. Jest to rekordowa liczba inwestycji za rekordową kwotę. 

Powiedział, że obowiązkiem każdego radnego jest spojrzenie na ten fakt panoramicznie,  

na teren całego Powiatu a nie tylko pod względem czubka własnego nosa. Dodał, że starał się 

obiektywnie ocenić wykonane inwestycje i docenić starania oraz osiągniecia. Powiedział,  

że z zadowoleniem i z pewnym zdziwieniem stwierdził, że tak wiele i w miarę sprawiedliwie 

we wszystkich gminach udało się w zeszłym roku wykonać, co jest rzadkością. Stwierdził,  

że być może w niektórych gminach być może wykonano więcej inwestycji, jednakże Pan Radny 

to rozumie, ponieważ zbliża się kampania, jest to okręg jednowyborczy i w pobliżu miejsca 

zamieszkania Pana Radnego. Dodał, że przypomina o drodze powiatowej Żabieniec-Jaranowo 

oraz o przełomach w miejscowości Kruszynek oraz w miejscowości Wola Bachorna. 

Stwierdził, że te drastyczne ubytki powinny być już dawno usunięte, ponieważ Radni mówią  

o tym na komisjach od co najmniej 2 dwóch lat. Pan radny powiedział, że wszystkie jednostki 

przedstawiły w sprawozdaniach swój dorobek. Stwierdził, że niektóre są godne pochwalenia,  

a niektóre godne są skupienia uwagi i zastanowienia co dalej. Pan Radny powiedział, że zdanie 

na temat konkretnych jednostek wyrazi podczas dyskusji nad ich sprawozdaniami. Ponadto Pan 

Radny powiedział, że miewał różne nastroje, niemniej jednak nie boi się udzielić absolutorium 

i podziękować za to, co udało się zrobić. Dodał, że zawsze można było zrobić więcej, można 

też było zrobić mniej albo nic nie zrobić. Jednakże w obecnych realiach pocovidowych  

i wojennych jest to wielki sukces w skali poprzednich kadencji. W imieniu mieszkańców złożył 

podziękowania oraz gratulacje. Pan Radny czuje satysfakcję z uczestniczenia w tych pracach, 

krytykując je, bo to dopinguje przyczyniając się do lepszej jakości. Krytyka jest zjawiskiem 

pozytywnym, czego niektórzy nie mogą wybaczyć Panu Radnemu.  

 

Radny Pan Jerzy Draheim powiedział, że trudno nie powiedzieć, że w Powiecie 

Aleksandrowskim wykonano dużo inwestycji. Niemniej jednak, w opinii Pana Radnego 

zabrakło przykrych informacji na temat zamknięcia dwóch oddziałów Szpitala  Powiatowego. 

Dodał, że nie tego oczekiwali mieszkańcy.  Kolejną sprawą jest brak informacji na temat 

przywrócenia połączenia kolejowego między Ciechocinkiem a Aleksandrowem Kujawskim. 

Do dnia dzisiejszego, poza degradacją infrastruktury kolejowej nie wydarzyło się nic,  

co przybliżyłoby wznowienie połączenia kolejowego. Kilka lat temu szacowane koszty 

przywrócenia połączenia opiewały na kwotę od 600.000,00 zł do 1.000.000,00 zł. Aktualnie 

koszty te są zapewne kolosalne, dlatego Pan Radny nie jest pewien czy Powiat byłby w stanie 

uczestniczyć w tych kosztach, kosztach remontów dworców czy kosztach infrastruktury 

kolejowej. Ponadto, Pan Radny powiedział, że przy omawianiu Raportu należałoby wspomnieć 

także o problemach personalnych w Powiatowym Urzędzie Pracy, które będą trwały jeszcze 

przez jakiś czas. Pan Radny odniósł się także do wypowiedzi Pani Starosty oraz Radnego Pana 

Grzegórskiego w zakresie rekordowej ilości inwestycji dokonanych w roku 2022. Powiedział, 

że od 21 lat jest Radnym i od 21 lat przy każdym absolutorium mówi się, że był to najlepszy 

rok i najlepsze inwestycje. Spytał czy kwota 16.000.000,00 zł na inwestycje jest kwota dużą, 

biorąc pod uwagę koszt wybudowanie jednego kilometra drogi opiewający na kwotę około 

2.000.000,00 zł. Należy zauważyć, że  3 lata temu była to kwota od 800.000,00 zł  

do 1.000.000,0 zł. Zdaniem Pana Radnego podawanie kwot powoduje zamydlenie 

precyzyjnego przekazu. Dodał, że nie ulega wątpliwości, iż w roku 2022 zrealizowano wiele 

inwestycji, niemniej Pan Radny nie jest przekonany czy fundusze, które płynęły z każdej strony 

zostały pozyskane w sposób maksymalny. Powiedział, że zabrakło informacji na temat 

uchybień. Pan Radny odniósł się także do likwidacji trzech oddziałów w Szpitalu Powiatowym 

i powiedział, że nie było to do końca uczciwe w stosunku do mieszkańców. Dodał, że zdaje 
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sobie sprawę z tego, iż w grę wchodzą pieniądze, niemniej lekką ręką wydawane są one  

na inne, równie potrzebne inwestycje dlatego trzeba balansować i zastanowić się co wybrać.  

Z całą pewnością stwierdził, że oddziały nie powinny być likwidowane co stanowi duży 

problem. 

 

Radna Pani Renata Golec powiedziała, że właśnie podsumowywany jest czwarty rok pełnej 

kadencji. Jest to także ostatnia sesja absolutoryjna tej kadencji. Jest to właściwy czas  

na odniesienie się do zrealizowanych inwestycji. Dodała, że jednym z zadań Powiatu, który 

najtrafniej określają liczby jest utrzymanie dróg powiatowych. Jest to temat najczęstszych 

dyskusji, sporów, a także  prezentacji, co było widoczne na przedstawionym wcześniej filmie. 

Pani Radna powiedziała, że w roku 2022 zmodernizowano 8 kilometrów i 913 metrów dróg 

powiatowych. Dodała, że zgodnie z pismem Zarządu Dróg Powiatowych z dnia 12 grudnia 

2022 było to 9,5 kilometra dróg powiatowych na łączną kwotę 13.000.000,00 zł. W latach 2019 

- 2022 zmodernizowano bądź przebudowano łącznie 28 kilometrów dróg na łączną kwotę  

w przybliżeniu 33.000.000,00 zł. Dodała, że w roku 2022 zmodernizowano na terenie Gminy 

Wiejskiej Aleksandrów Kujawski 9884 metrów dróg, na terenie Gminy Waganiec 7160 metrów 

dróg, na terenie Gminy Bądkowo 3800 metrów dróg, na terenie Gminy Koneck 3500 metrów 

dróg, na terenie Gminy Zakrzewo 2100 metrów dróg, na ternie Gminy Raciążek 1650 metrów, 

natomiast na terenie Gminy Miejskiej Aleksandrów Kujawski 0 metrów.  Powiedziała,  

że nie ma tu żadnej sprawiedliwości o której wspomniał Radny Pan Konstanty Grzegórski. 

Dodała, że nie może przejść obok tego faktu obojętnie, ponieważ „0” przy tych liczbach 

wygląda fatalnie. Do Raportu za rok 2022 dopisano inwestycje, które są w tej chwili 

prowadzone, bądź ich realizacja przewidziana jest na rok 2023. Wobec powyższego, na terenie 

Gminy Wiejskiej Aleksandrów Kujawski łącznie zrealizowanych będzie 15000 metrów dróg, 

na terenie Gminy Waganiec łącznie zrealizowanych będzie niemalże ponad 9000 metrów dróg, 

na terenie Gminy Bądkowo 3800 metrów dróg, na terenie Gminy Zakrzewo 2100 metrów dróg 

i nareszcie na ostatnim miejscu Gmina Miejska Aleksandrów Kujawski z ilością 920 metrów. 

Powiedziała, że nie ma sprawiedliwości o której mówi Pan Radny Grzegórski. Dodała, że zdaje 

sobie sprawę z różnicy w wielości poszczególnych obszarów oraz, że nikomu nie zazdrości, 

wręcz przeciwnie Pani Radna cieszy się z tych inwestycji, niemniej oczekuje, by w Mieście 

Aleksandrów Kujawski również miało to miejsce. Pani Radna bardzo liczy na remont ulicy 

Granicznej. Wkład własny Powiatu do tej inwestycji wyniesie kwotę 730.000,00 zł. Biorąc pod 

uwagę nadwyżkę w wysokości 6.000.000,00 zł nie powinien to być duży wydatek. Niemniej, 

nasuwa się wiele pytań takich jak to, dlaczego ta ulica została zostawiona na ostatni rok 

kadencji i czy nie kwalifikowała się do pozyskania środków z Rządowego Programu Rozwoju 

Dróg bądź innych programów, ogłaszanych przez Rząd. Pani Radna powiedziała, że jest pewna,  

iż remont ulicy Granicznej będzie pierwszą i ostatnią inwestycją drogową na terenie Gminy 

Miejskiej Aleksandrów Kujawski w obecnej kadencji. W opinii Pani Radnej nie ma żadnych 

szans na realizację przebudowy ulicy Narutowicza w tej kadencji. Prace nad projektem 

przebudowy tej drogi rozpoczęto w roku 2020.  W sierpniu 2020 roku wybrano 

najkorzystniejszą ofertę i podpisano umowę z pochodzącą z Gdańska Firmą NEOX. Okazało 

się, że Firma nie spełniła podstawowych wymagań, w związku z czym po 1.5 roku nastąpiło 

rozwiązanie umowy. W roku 2022 dokonano zmiany zakresu prac, a co za tym idzie w maju 

2022 roku podpisano umowę z Firmą MACADAM na wykonanie przedmiotowego zadania. 

Wykonawca zobowiązał się do przedłożenia inwestorowi dokumentacji  technicznej do dnia  

23 grudnia 2022 roku. Poinformowała, że do stycznia 2023 roku Wykonawca miał przedłożyć 

zezwolenie na realizację inwestycji. Dodała, że z protokołu posiedzenia Zarządu Powiatu z dnia 

23 maja br. wynika, iż termin zakończenia prac projektowych, tym bardziej termin realizacji 

zadnia jest niemożliwy do określenia. Pani Radna pogratulowała Panu Skarbnikowi realnego 

podejścia i stwierdzenia, że właściwie nie wiadomo kiedy to zadanie zostanie wykonane. 
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Dodała, że za chwilę poprosi Panią Starostę o przekazanie informacji o aktualnym stanie prac 

projektowych, decyzyjnych czyli omówienie stanu gotowości projektu, stanu gotowości 

aktualnych prac nad projektem, aktualnej wartości kosztorysowej inwestycji, określenia 

terminu wystąpienia o środki zewnętrzne na realizację tego projektu. Z informacji, którą 

otrzymała Radna Pani Mariola Banaszkiewicz wynika, iż Zarząd Powiatu postanowił złożyć 

 3 wnioski do Prezesa Rady Ministrów o udzielenie dofinansowania z „Polskiego Ładu”. 

Jednym z wniosków był wniosek o dofinansowane przebudowy ulicy Narutowicza wraz  

z budową skrzyżowania okrężnego. Pani Radna spytała czy dokonano rozeznania w zakresie 

możliwości skorzystania z funduszy Rządowych w najbliższych miesiącach. Ponadto, Pani 

Radna poprosiła Zarząd Powiatu o udzielenie informacji jaki ma plan w przypadku, gdy w tym 

roku przedmiotowy projekt nie zostanie zakwalifikowany do żadnego programu. Spytała czy 

w w/w sytuacji cała suma na realizację zadania zostanie zabezpieczona w budżecie Powiatu  

na rok 2024, bądź czy kolejna rada otrzyma całe kartony dokumentacji z domyślną informacją 

„teraz to wasz problem”. Pani Radna dodała, że Miasto Aleksandrów Kujawski do końca roku 

2022 miało wyjątkowego pecha w zakresie inwestycji drogowych z zerem metrów na koncie. 

Powiedziała ponadto, że błyskawicznie realizowane są projekty drogowe na terenach innych 

gmin. Dodała, że obawia się iż projekt przebudowy ulicy Narutowicza będzie takim projektem 

jak projekt budowy tamy w miejscowości Siarzewo. Temat ten od wielu kadencji pojawia się 

przed wyborami po czym po wyborach natychmiast znika. Powiedziała, że mieszkańcy 

Aleksandrowa umieszczają w mediach społecznościowych informacje o budowie ronda, jednak 

Pani Radna nie wie co w takiej sytuacji ma mieszkańcom powiedzieć. Poprosiła o przekazanie 

informacji mieszańcom Miasta powiatowego o zakresie prac w zakresie przedmiotowego 

projektu oraz o ewentualnym finiszu w tym zakresie. Powiedziała, że jest bardzo zadowolona 

z tego co zostało wykonane w szkołach i jednostkach organizacyjnych. Zadowolona jest 

również z planów odnowienia Pałacu Trojanowskich i dodała, że jeśli pozyskana zostanie 

kwota 1.700.000,00 zł, to uda się wyremontować zewnętrzną stronę pałacu. Ponadto, Pani 

Radna liczy na to, iż uda się także zmienić sposób ogrzewania oraz wykonać 

termomodernizację, dzięki czemu budynek wyglądał będzie podobne do budynku w którym 

mieści się Zespołu Szkół Nr 2. Pani Radna liczy także na zakończenie prac nad budową boiska 

wielofunkcyjnego przy Zespole Szkół Nr 2. Pani Radna pogratulowała dobrze wykonanych 

prac w przedmiotowym zakresie, pogratulowała pracownikom Starostwa oraz Panu 

Skarbnikowi za to, że udało się Mu to wszystko pospinać a także Dyrektorom oraz 

pracownikom jednostek organizacyjnych. Dodała, że cieszą Ją te wszystkie inwestycje, jednak 

nie może przeżyć tego „O”, w związku czym ze względu na szacunek dla pracowników 

Starostwa oraz jednostek i ich dyrektorów nie zagłosuje przeciw a  wstrzyma się od głosu 

podczas głosownia nad Raportem o stanie Powiatu.  

 

Radna Pani Mariola Banaszkiewicz powiedziała, że Radna Pani Renata Golec poruszyła 

tematy, które również chciała omówić, dlatego Jej wypowiedź nie będzie długa. Powiedziała, 

że Radny Pan Grzegórski tak pięknie mówił o inwestycjach drogowych o tym, że były 

wykonywane wszędzie, jednak liczby przytoczone przez Panią Radną Golec mówią same  

za siebie. Dodała, że na terenie Gminy Zakrzewo na początku kadencji wykonana została 

inwestycja, którą zaplanowała poprzednia kadencja i nic poza tym. Panią Radną cieszy ilość 

inwestycji wykonanych na rzecz mieszkańców Powiatu, niemniej Pani Radna ma pragnienie, 

by na terenie Gminy Zakrzewo realizowano ich więcej. Pani Radna przyłączyła się  

do podziękowań dla Zarządu Powiatu, pracowników oraz Pana Skarbnika za wykonane 

inwestycje mimo, że nie dotyczyły one obszaru Gminy Zakrzewo.  

 

Radny Pan Konstanty Grzegórski powiedział, że nie chciał zabierać głosu i polemizować  

z Panią Radną Renatą Golec, jednak zdziwiony jest tym, iż Pani Radna jako wieloletni dyrektor, 
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nauczyciel i pedagog nie potrafi spojrzeć na tę sytuację panoramicznie i obiektywnie tylko 

egoistycznie twierdząc, że Miasto nie dostało nic. Powiedział, że chcą, by w Mieście było jak 

na Amerykańskim Manhattanie ale co się wtedy z prowincją stanie. Dodał, że Pani Radna jako 

Przewodnicząca Rady poprzedniej kadencji miała wpływ na solidną modernizację. Powiedział 

ponadto, że miał zaszczyt zaczynać pracę w pierwszej kadencji Powiatu odkąd tylko pamięta 

droga ta, była nieustannie rozkopywana i naprawiana inwestując w to mnóstwo pieniędzy. Być 

może ktoś zrobił wtedy fuszerkę, nie rozeznał gruntu a tam jest kurzawka i ile by się pieniędzy 

nie zainwestowało to droga się zapadała. Dodał, że na szczęście do Miasta można dojechać  

z każdej strony, natomiast np. do miejscowości Kuczkowo już nie, ponieważ prowadzi tam 

tylko jedna droga, która jest przełamana i miejscami nieprzejezdna. Podobnie sytuacja 

przestawia się w miejscowości Jaranowo i nie tylko. Dodał, że nie chce przedstawiać 

szczegółów, ponieważ mógłby zostać źle zrozumiany przez drogowców, którzy doraźnie  

reperują te drogi jednak to nie wystarcza i nie gwarantuje bezpieczeństwa. Powiedział, że tamte 

sprawy powinny zostać załatwione w poprzedniej kadencji lub rok, dwa wcześniej. Natomiast 

docenić należy to, że udało się wybudować nowe drogi na terenach innych Gmin. Zdaniem 

Pana Radnego, zostało to podzielone sprawiedliwie ale sprawiedliwie nie zawsze oznacza  

po równo.   

 

Radna Pani Renata Golec powiedziała, że nie ma zamiaru wchodzić w polemikę z Panem 

Radnym, jednakże jako Radna z terenu Miasta Aleksandrowa Kujawskiego zobowiązana jest 

reprezentować mieszkańców i ich potrzeby.  

 

Radny Pan Konstanty Grzegórski powiedział, że w takim razie trzeba się pozabijać. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski spytał czy ktoś jeszcze chciałby 

zabrać głos w debacie. Wobec braku chętnych do dalszej debaty zamknął debatę i poddał pod 

głosowanie projekt uchwały w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu Aleksandrowskiego 

wotum zaufania.  

 

Przebieg głosowania:  

ZA: Mariola Banaszkiewicz, Agata Ceglewska, Konstanty Grzegórski, Magadalena Kiciak-

Kucharska, Ewelina Lewandowska, Andrzej Łozicki, Sławomir Michalak, Adam Potaczek, 

Edyta Stefaniak-Mansour, Arkadiusz Świątkowski, Małgorzata Wdowczyk, Maciej Włoch. 

PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: Renata Golec, Jerzy Draheim, Dariusz Wochna. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski stwierdził, że przy 12 głosach 

ZA i 3 głosach WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ Rada Powiatu udzieliła Zarządowi Powiatu wotum 

zaufania. Pan Przewodniczący złożył gratulacje Pani Staroście, Zarządowi Powiatu, 

pracownikom Starostwa, dyrektorom jednostek organizacyjnych, szefom służby, inspekcji  

i straży a także poprosił o przekazanie podziękowań wszystkim pracownikom jednostek.  

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Tokarska w imieniu Zarządu Powiatu, Dyrektorów 

jednostek oraz pracowników podziękowała Wysokiej Radzie za udzielenie wotum zaufania. 

Dodała, że była to wspólna praca dla dobra mieszańców Powiatu Aleksandrowskiego. 

Zapewniła, że Zarząd Powiatu będzie starał się wykonywać swoje zadania jeszcze lepiej.  

 

Uchwała Nr XLII/383/2023 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 25 maja 2023 roku 

w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu Aleksandrowskiego wotum zaufania.  
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7.  PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE ZATWIERDZENIA SPRAWOZDANIA 

FINANSOWEGO WRAZ ZE SPRAWOZDANIEM Z WYKONANIA BUDŻETU 

POWIATU ALEKSANDROWSKIEGO ZA 2022 ROK.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie 

punktu 7 – podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz  

ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Powiatu Aleksandrowskiego za 2022 rok i dodał,  

że zgodnie z art. 270 ust. 4 ustawy o finansach publicznych, Rada Powiatu Aleksandrowskiego 

jako organ stanowiący zobligowana została do rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Powiatu Aleksandrowskiego za rok 

2022. Na uchwałę Rady Powiatu w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego składają 

się dwie uchwały Zarządu Powiatu a mianowicie uchwała Nr 510/2023 z dnia 29 marca br.  

w sprawie przyjęcia sprawozdania z wykonania budżetu Powiatu Aleksandrowskiego za rok 

2022, którą Radni otrzymali w dniu 31 marca br. oraz uchwała Nr 517/2023 z dnia 24 kwietnia 

br. w sprawie przyjęcia sprawozdania finansowego za rok 2022, którą Radni otrzymali w dniu 

25 kwietnia br. Dodał, że wraz z materiałami sesyjnymi Radni otrzymali uchwałę Nr 6/S/2023 

Składu Orzekającego Nr 10 Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 5 kwietnia 

2023 roku w sprawie wyrażenia opinii o przedłożonym sprawozdaniu z wykonania budżetu 

Powiatu Aleksandrowskiego za 2022 rok wraz z informacją o stanie mienia Powiatu 

Aleksandrowskiego za 2022 rok. Pan Przewodniczący o wystąpienie i omówienie projektu 

uchwały oraz przedstawienie uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy  

poprosił Starostę Aleksandrowskiego Panią Lidię Tokarską.  

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Tokarska powiedziała, że jak wynika z uchwały, Skład 

Orzekający pozytywnie zaopiniował złożone przez Zarząd Powiatu Aleksandrowskiego 

sprawozdanie z wykonania budżetu za 2022 rok wraz z informacją o stanie mienia Powiatu. 

Pani Starosta poprosiła Skarbnika Powiatu Pana Mariusza Możdżenia o omówienie uchwały. 

 

Skarbnik Powiatu Pan Mariusz Możdżeń powiedział, że na dzień 31 grudnia 2022 roku 

budżet po stronie dochodowej zamknął się kwotą 92.194.839,82 zł, natomiast po stronie 

wydatkowej budżet zamknął się kwotą 86.460.489,08 zł. Poinformował, że na koniec roku 

Powiat Aleksandrowski osiągnął nadwyżkę budżetową w kwocie 5.734.650,74 zł. Dodał,  

że zadania inwestycyjne wyniosły kwotę 16.601.114,42 zł. Na realizację zadań z udziałem 

środków unijnych wydatkowano kwotę 899.635,42 zł. Powiedział ponadto, że w roku 2022 

Powiat realizował takie zadania jak: „Infostrada Kujaw i Pomorza 2.0”; „Szkoła zawodowa 

szansą na przyszłość - III etap”; „Zakup samochodu osobowego do nauki jazdy dla Zespołu 

Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim - Szkoła zawodowa szansą na przyszłość - III 

etap”; „Wsparcie osób starszych i kadry świadczącej usługi społeczne w zakresie 

przeciwdziałania rozprzestrzeniania się COVID-19”; „Cyfrowy Powiat” i „Rodzina w Centrum 

3”. Do sprawozdania dołączono również rozliczenie środków z Funduszu Pomocy dla 

obywateli Ukrainy w związku z trwającym konfliktem zbrojnym na terenie tego państwa. 

Dodatkowe środki wydatkowano na zadania oświatowe dla uczniów będących obywatelami 

Ukrainy – LO Ciechocinek – 180.539,70 zł, Zespół Szkół Nr 2 – 14.100 zł i świadczenia 

socjalne dla rodzin – 4.000,00 zł. Pan Skarbnik poinformował, że Powiat dołożył z własnych 

środków do zadań oświatowych kwotę 8.855.415,19 zł. Dodał, że zobowiązania Powiatu  

na dzień 31 grudnia 2022 r. z tytułu zaciągniętych kredytów wyniosły kwotę 5.580.000,00 zł.  

W 2022 roku z tytułu spłat rat kredytowych wydatkowano środki w wysokości 1.054.000,00 zł 

oraz odsetki od kredytów w kwocie 379.848,28 zł.  
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Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski poprosił Przewodniczącego 

Komisji Finansowo-Budżetowej Pana Macieja Włocha o wystąpienie i przedstawienie opinii 

Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Budżetowej Pan Maciej Włoch powiedział,  

że stosunkiem głosów ZA – 4 członków. WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ – 2 członków, Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt omawianej uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski poprosił Przewodniczącą 

Komisji Polityki Społecznej Panią Agatę Ceglewską o wystąpienie i przedstawienie opinii 

Komisji. 

 

Przewodnicząca Komisji Polityki Społecznej Pani Agata Ceglewska powiedziała,  

że Komisja pozytywnie jednogłośnie zaopiniowała projekt omawianej uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski poprosił Wiceprzewodniczącą 

Komisji Mienia Powiatu i Infrastruktury Technicznej Panią Mariolę Banaszkiewicz  

o wystąpienie i przedstawienie opinii Komisji.  

 

Wiceprzewodnicząca Komisji Mienia Powiatu i Infrastruktury Technicznej Pani Mariola 

Banaszkiewicz powiedziała, że Komisja pozytywnie jednogłośnie zaopiniowała projekt 

omawianej uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski poprosił Przewodniczącego 

Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Pana Konstantego Grzegórskiego o wystąpienie  

i przedstawienie opinii Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Pan Konstanty Grzegórski 

powiedział, że Komisja pozytywnie jednogłośnie zaopiniowała projekt omawianej uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję nad 

wykonaniem budżetu Powiatu Aleksandrowskiego za 2022 rok. Spytał kto chciałby zabrać głos 

w tym punkcie. Wobec braku chętnych do dyskusji zamknął dyskusję. Przewodniczący poddał 

pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz  

ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Powiatu Aleksandrowskiego za 2022 rok. 

 

Przebieg głosowania:  

ZA: Mariola Banaszkiewicz, Agata Ceglewska, Jerzy Draheim, Renata Golec, Konstanty 

Grzegórski, Magdalena Kiciak-Kucharska, Ewelina Lewandowska, Andrzej Łozicki, Sławomir 

Michalak, Adam Potaczek, Edyta Stefaniak-Mansour, Arkadiusz Świątkowski, Małgorzata 

Wdowczyk, Maciej Włoch, Dariusz Wochna. 

PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: brak głosów. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski stwierdził, że Rada Powiatu 

podjęła uchwałę jednogłośnie.  

 

Uchwała Nr XLII/384/2023 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 25 maja 2023 roku  

w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu Powiatu Aleksandrowskiego za 2022 rok. 
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8.  PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE UDZIELENIA ABSOLUTORIUM  

 Z     TYTUŁU WYKONANIA BUDŻETU ZA 2022 ROK.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie 

punktu 8 – podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium z tytułu wykonania budżetu 

za 2022 rok i dodał, że wypełniając art. 271 ust. 1 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 roku  

o finansach publicznych Rada Powiatu Aleksandrowskiego po zapoznaniu się  

ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Powiatu Aleksandrowskiego za 2022 rok wraz  

z informacją o stanie powiatu, sprawozdaniem finansowym za rok 2022, opinią Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy, stanowiskiem Komisji Rewizyjnej udziela Zarządowi 

Powiatu absolutorium z tytułu wykonania budżetu Powiatu Aleksandrowskiego za rok 2022. 

Przewodniczący poprosił o wystąpienie i przedstawienie uchwały Komisji Rewizyjnej 

Przewodniczącego Komisji Pana Sławomira Michalaka.  

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Sławomir Michalak powiedział, że Komisja 

Rewizyjna na posiedzeniu w dniu 8 maja bieżącego roku podjęła uchwałę Nr 5/2023 w sprawie 

wniosku o udzielenie absolutorium Zarządowi Powiatu Aleksandrowskiego  za rok 2022. 

Komisja Rewizyjna w składzie: Sławomir Michalak– Przewodniczący Komisji, Magdalena 

Kiciak-Kucharska – Wiceprzewodnicząca Komisji, Agata Ceglewska – Członek Komisji, 

Konstanty Grzegórski – Członek Komisji oraz Edyta Stefaniak-Manosur – Członek Komisji  

po rozpatrzeniu sprawozdania Zarządu Powiatu z wykonania budżetu Powiatu 

Aleksandrowskiego za 2022 rok wraz z informacją o stanie mienia oraz sprawozdania 

finansowego za rok 2022 pozytywnie zaopiniowała wykonanie budżetu Powiatu 

Aleksandrowskiego za 2022 rok i wnosi do Wysokiej Rady o udzielenie Zarządowi Powiatu 

Aleksandrowskiego absolutorium za 2022 rok. Uchwałę w sprawie wniosku o udzielenie 

absolutorium Zarządowi Powiatu Aleksandrowskiego za 2022 rok przyjęto w głosowaniu 

jawnym następującym stosunkiem głosów: ZA udzieleniem absolutorium – 4 członków; 

PRZECIWKO udzieleniu absolutoriom –nie było; WSTRZYMUJACYCH SIĘ –  

1członek. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję. Spytał kto 

chciałby zabrać głos w tym punkcie. Wobec braku chętnych do dyskusji zamknął dyskusję. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium  

z tytułu wykonania budżetu za 2022 rok. 

 

Przebieg głosowania:  

ZA: Mariola Banaszkiewicz, Agata Ceglewska, Jerzy Draheim, Renata Golec, Konstanty 

Grzegórski, Magdalena Kiciak-Kucharska, Ewelina Lewandowska, Andrzej Łozicki, Sławomir 

Michalak, Adam Potaczek, Edyta Stefaniak-Mansour, Arkadiusz Świątkowski, Małgorzata 

Wdowczyk, Maciej Włoch, Dariusz Wochna. 

PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: brak głosów. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski stwierdził, że Rada Powiatu 

podjęła uchwałę jednogłośnie i udzieliła absolutorium Zarządowi Powiatu Aleksandrowskiego. 

Pan Przewodniczący pogratulował Pani Staroście i wraz z Wiceprzewodniczącą Rady Panią 

Eweliną Lewandowską wręczył Pani Staroście bukiet kwiatów.  

 

Uchwała Nr XLII/385/2023 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 25 maja 2023 roku  

w sprawie udzielenia absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2022 rok. 
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Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził przerwę  

w obradach. 

 

Przerwa od godziny 1120 do godziny 1140. 

 

 

9.     PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE PRZYJĘCIA OCENY ZASOBÓW POMOCY 

SPOŁECZNEJ ZA ROK 2022 DLA POWIATU ALEKSANDROWSKIEGO. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski wznowił obrady po czym  

przystąpił do procedowania punktu 9 – podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia oceny zasobów 

pomocy społecznej za rok 2022 dla Powiatu Aleksandrowskiego i poprosił Panią Starostę  

o wystąpienie i omówienie projektu uchwały.  

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Tokarska powiedziała, że zgodnie z ustawą o pomocy 

społecznej, organ wykonawczy jednostki samorządu terytorialnego, w oparciu o analizę 

lokalnej sytuacji społecznej i demograficznej przygotowuje ocenę zasobów pomocy społecznej 

i przedstawia ją co roku radzie powiatu. W związku z powyższym, Powiatowe Centrum 

Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim przekazało ocenę zasobów pomocy społecznej 

Zarządowi Powiatu Aleksandrowskiego celem zapoznania i przedłożenia Radzie Powiatu 

Aleksandrowskiego. Zasoby pomocy społecznej w powiecie aleksandrowskim, określone  

w przedłożonej ocenie, obejmują w szczególności infrastrukturę, kadrę i nakłady finansowe  

na pomoc społeczną. Ocena ta wraz z rekomendacjami jest podstawą do planowania budżetu 

na rok następny. Pani Starosta wniosła do Wysokiej Rady o podjęcie uchwały w wersji 

przedstawionej 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski poprosił Przewodniczącą 

Komisji Polityki Społecznej Panią Agatę Ceglewską o wystąpienie i przedstawienie opinii 

Komisji. 

 

Przewodnicząca Komisja Polityki Społecznej Pani Agata Ceglewska powiedziała,  

że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt omawianej uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję. Spytał kto 

chciałby zabrać głos w tym punkcie. Wobec braku chętnych do dyskusji zamknął dyskusję. Pan 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie przyjęcia oceny zasobów 

pomocy społecznej za rok 2022 dla Powiatu Aleksandrowskiego. 

 

Przebieg głosowania:  

ZA: Mariola Banaszkiewicz, Agata Ceglewska, Jerzy Draheim, Renata Golec, Konstanty 

Grzegórski, Magdalena Kiciak-Kucharska, Ewelina Lewandowska, Andrzej Łozicki, Sławomir 

Michalak, Adam Potaczek, Edyta Stefaniak-Mansour, Arkadiusz Świątkowski, Małgorzata 

Wdowczyk, Maciej Włoch, Dariusz Wochna. 

PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: brak głosów. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski stwierdził, że Rada Powiatu 

podjęła uchwałę jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr XLII/386/2023 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 25 maja 2023 roku  
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w sprawie przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2022 dla Powiatu 

Aleksandrowskiego. 

 

 

10.   PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE OCENY DZIAŁALNOŚCI WARSZTATU  

TERAPII ZAJĘCIOWEJ IM. EDWARDA STACHURY W ALEKSANDROWIE 

KUJAWSKIM ZA 2022 ROK. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski przystąpił do procedowania 

punktu 10 – podjęcie uchwały w sprawie oceny działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej  

im. Edwarda Stachury w Aleksandrowie Kujawskim za 2022 rok. Pan Przewodniczący poprosił 

Panią Starostę o wystąpienie i omówienie projektu uchwały.  

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Tokarska powiedziała, że zgodnie z rozporządzeniem 

Ministra Gospodarki, Pracy i Polityki Społecznej w sprawie warsztatów terapii zajęciowej 

jednostka prowadząca warsztat składa powiatowi roczne sprawozdanie z działalności 

rehabilitacyjnej i wykorzystania środków finansowych warsztatu. Przedstawione sprawozdanie 

Warsztatu Terapii Zajęciowej im. Edwarda Stachury w Aleksandrowie Kujawskim zawiera 

określoną rozporządzeniem dokumentację. Warsztat  w ramach swojej działalności w ubiegłym 

roku pozyskał dochód ze sprzedaży produktów i usług wykonanych przez uczestników 

Warsztatu  w kwocie 6.374,00 zł. Środki finansowe zostały przeznaczone na  wydatki związane 

z integracją społeczną uczestników Warsztatu poprzez ich udział w różnorodnych imprezach 

kulturalnych, sportowych i rekreacyjnych. Warsztat Terapii Zajęciowej realizował program 

rehabilitacyjny w oparciu o indywidualne programy rehabilitacji i terapii opracowane dla 

każdego uczestnika. Uczestnicy rozwijali swoje kompetencje społeczne i interpersonalne, 

uczyli się samodzielności i zaradności życiowej. W ramach rehabilitacji zawodowej uczestnicy 

realizowali cele poprzez systematyczna pracę w poszczególnych pracowniach, budowanie 

właściwej postawy zawodowej a także systematyczne kontakty z instytucjami rynku pracy. 

Dodała, że jeden uczestnik podjął zatrudnienie jako pomocnik gospodarczy w Banku PKO BP. 

Pani Starosta wniosła do Wysokiej Rady o podjęcie uchwały w wersji przedstawionej. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski poprosił Przewodniczącą 

Komisji Polityki Społecznej Panią Agatę Ceglewską o wystąpienie i przedstawienie opinii 

Komisji. 

 

Przewodnicząca Komisja Polityki Społecznej Pani Agata Ceglewska powiedziała,  

że Komisja pozytywnie jednogłośnie zaopiniowała projekt omawianej uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję. Spytał kto 

chciałby zabrać głos w tym punkcie. Wobec braku chętnych do dyskusji zamknął dyskusję. Pan 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie oceny działalności 

Warsztatu Terapii Zajęciowej im. Edwarda Stachury w Aleksandrowie Kujawskim za 2022 rok. 

 

Przebieg głosowania:  

ZA: Mariola Banaszkiewicz, Agata Ceglewska, Jerzy Draheim, Renata Golec, Konstanty 

Grzegórski, Magdalena Kiciak-Kucharska, Ewelina Lewandowska, Andrzej Łozicki, Sławomir 

Michalak, Adam Potaczek, Edyta Stefaniak-Mansour, Arkadiusz Świątkowski, Małgorzata 

Wdowczyk, Maciej Włoch, Dariusz Wochna. 

PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: brak głosów. 
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Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski stwierdził, że Rada Powiatu 

podjęła uchwałę jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr XLII/387/2023 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 25 maja 2023 roku  

w sprawie oceny działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej im. Edwarda Stachury  

w Aleksandrowie Kujawskim za 2022 rok. 

 

 

11.   PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE OCENY DZIAŁALNOŚCI WARSZTATU 

TERAPII ZAJĘCIOWEJ „KARCZEMKA” W OTŁOCZYNIE ZA 2022 ROK. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski przystąpił do procedowania 

punktu 11 – podjęcie uchwały w sprawie oceny działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej 

„Karczemka” w Otłoczynie za 2022 rok. Pan Przewodniczący poprosił Panią Starostę  

o wystąpienie i omówienie projektu uchwały.  

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Tokarska powiedziała, że zgodnie z rozporządzeniem 

Ministra Gospodarki, Pracy i Polityki Społecznej w sprawie warsztatów terapii zajęciowej, 

jednostka prowadząca warsztat składa powiatowi roczne sprawozdanie z działalności 

rehabilitacyjnej i wykorzystania środków finansowych warsztatu. W procesie rehabilitacji 

społecznej  uczestnicy nabywali szereg umiejętności z zakresu kontaktów interpersonalnych, 

uczyli się współpracy i porozumiewania się z otoczeniem, przestrzegania reguł obowiązujących 

w życiu społecznym. W obszarze rehabilitacji zawodowej uczestnicy w codziennych zajęciach 

z zakresu kontaktów interpersonalnych, uczyli się współpracy i porozumiewania się  

z otoczeniem, przestrzegania reguł obowiązujących w życiu społecznym. W 2022 roku 

uczestnicy brali udział w praktykach zawodowych. Do ich obowiązków należało: wyrywanie 

chwastów, grabienie, pielęgnacja roślin. Dodała, że jedna uczestniczka podjęła pracę  

na postawie umowy zlecenie w sanatorium w Ciechocinku (praca w weekendy). Pani Starosta 

wniosła do Wysokiej Rady o podjęcie uchwały w wersji przedstawionej. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski poprosił Przewodniczącą 

Komisji Polityki Społecznej Panią Agatę Ceglewską o wystąpienie i przedstawienie opinii 

Komisji. 

 

Przewodnicząca Komisja Polityki Społecznej Pani Agata Ceglewska powiedziała,  

że Komisja pozytywnie jednogłośnie zaopiniowała projekt omawianej uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję. Spytał kto 

chciałby zabrać głos w tym punkcie.  Wobec braku chętnych do dyskusji zamknął dyskusję. 

Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie oceny działalności 

Warsztatu Terapii Zajęciowej „Karczemka” w Otłoczynie za 2022 rok. 

 

Przebieg głosowania:  

ZA: Mariola Banaszkiewicz, Agata Ceglewska, Jerzy Draheim, Renata Golec, Konstanty 

Grzegórski, Magdalena Kiciak-Kucharska, Ewelina Lewandowska, Andrzej Łozicki, Sławomir 

Michalak, Adam Potaczek, Edyta Stefaniak-Mansour, Arkadiusz Świątkowski, Małgorzata 

Wdowczyk, Maciej Włoch, Dariusz Wochna. 

PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: brak głosów. 
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Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski stwierdził, że Rada Powiatu 

podjęła uchwałę jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr XLII/388/2023 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 25 maja 2023 roku  

w sprawie oceny działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej „Karczemka” w Otłoczynie za 2022 

rok. 

 

 

12. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE PRZYJĘCIA SPRAWOZDANIA  

Z REALIZACJI „PROGRAMU WSPÓŁPRACY POWIATU    

ALEKSANDROWSKIEGO Z ORGANIZACJAMI POZARZĄDOWYMI ORAZ 

INNYMI UPRAWNIONYMI PODMIOTAMI PROWADZĄCYMI 

DZIAŁALNOŚĆ POŻYTKU PUBLICZNEGO NA ROK 2022”. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski przystąpił do procedowania 

punktu 12 – podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji „Programu 

współpracy Powiatu Aleksandrowskiego z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 

uprawnionymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2022”. Pan 

Przewodniczący poprosił Panią Starostę o w wystąpienie i omówienie projektu uchwały.  

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Tokarska powiedziała, że Ustawa o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie nakłada na organ wykonawczy jednostki samorządu 

terytorialnego, obowiązek przedłożenia organowi stanowiącemu sprawozdania z realizacji 

programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz innymi uprawnionymi podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego za rok poprzedni. W związku z powyższym 

Radni otrzymali przedmiotowe sprawozdanie za rok ubiegły. Pani Starosta wniosła do Wysokiej 

Rady o podjęcie uchwały w wersji przedstawionej.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski poprosił  Przewodniczącą 

Komisji Polityki Społecznej Panią Agatę Ceglewską o wystąpienie i przedstawienie opinii 

Komisji. 

 

Przewodnicząca Komisji Polityki Społecznej Pani Agata Ceglewska powiedziała,  

że Komisja pozytywnie jednogłośnie zaopiniowała projekt omawianej uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję. Spytał kto 

chciałby zabrać głos w tym punkcie.  Wobec braku chętnych do dyskusji zamknął dyskusję. 

Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie przyjęcia 

sprawozdania z realizacji „Programu współpracy Powiatu Aleksandrowskiego z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi uprawnionymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na rok 2022”. 

   

Przebieg głosowania:  

ZA: Mariola Banaszkiewicz, Agata Ceglewska, Jerzy Draheim, Renata Golec, Konstanty 

Grzegórski, Magdalena Kiciak-Kucharska, Ewelina Lewandowska, Andrzej Łozicki, Sławomir 

Michalak, Adam Potaczek, Edyta Stefaniak-Mansour, Arkadiusz Świątkowski, Małgorzata 

Wdowczyk, Maciej Włoch, Dariusz Wochna. 

PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: brak głosów. 
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Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski stwierdził, że Rada Powiatu 

podjęła uchwałę jednogłośnie. 

 

 

Uchwała Nr XLII/389/2023 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 25 maja 2023 roku  

w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji „Programu współpracy Powiatu 

Aleksandrowskiego z organizacjami pozarządowymi oraz innymi uprawnionymi podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2022”. 

 

 

13.  PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE ZATWIERDZENIA SPRAWOZDANIA 

FINANSOWEGO ZA 2022 ROK SAMODZIELNEGO PUBLICZNEGO 

ZAKŁADU LECZNICZO-OPIEKUŃCZEGO W RACIĄŻKU. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski przystąpił do procedowania 

punktu 13 – podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2022 rok 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo-Opiekuńczego w Raciążku. Pan 

Przewodniczący poprosił Panią Starostę o wystąpienie i omówienie projektu uchwały.  

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Tokarska powiedziała, że sprawozdanie finansowe 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo-Opiekuńczego w Raciążku, zgodnie z ustawą 

o rachunkowości, zatwierdza Rada Powiatu nie później niż 6 miesięcy od dnia bilansowego. 

Sprawozdanie zostało złożone dnia 28 marca 2023 r. Dodała, że zgodnie z ustawą o działalności 

leczniczej, nadzór nad podmiotem leczniczym niebędącym przedsiębiorcą sprawuje podmiot 

tworzący, który w ramach nadzoru dokonuje kontroli i oceny działalności podmiotu 

obejmujących m.in. gospodarkę finansową. Pani Starosta wniosła do Wysokiej Rady o podjęcie 

uchwały w wersji przedstawionej. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski  poprosił Przewodniczącego 

Komisji Finansowo-Budżetowej Pana Macieja Włocha o wystąpienie i przedstawienie opinii 

Komisji.  

Przewodniczący Komisji Finansowo-Budżetowej Pan Maciej Włoch powiedział,  

że Komisja pozytywnie jednogłośnie zaopiniowała projekt omawianej uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję. Spytał kto 

chciałby zabrać głos w tym punkcie. 

 

Radny Pan Konstanty Grzegórski powiedział, że od dłuższego czasu Jednostka w Raciążku 

prowadzi swoja działalność bez zastrzeżeń, podobnie Dom Pomocy Społecznej w Zakrzewie. 

Dodał, że jednostki które nie mogą poradzić sobie a ich działalność jest podobna do działalności 

w/w jednostek powinny spotkać się i wymienić doświadczeniami. Powiedział, że być może 

popełniany jest błąd w sztuce, do którego się przyzwyczajono i się go nie dostrzega. Pan Radny 

zasugerował, by Dyrektorzy wymienili się doświadczeniami i wiedzą. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski spytał czy ktoś jeszcze chciałby 

zabrać głos w dyskusji. Nikt więcej nie zgłosił chęci zabrania głosu, w związku z powyższym 

Przewodniczący zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2022 rok Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Leczniczo-Opiekuńczego w Raciążku. 
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Przebieg głosowania:  

ZA: Mariola Banaszkiewicz, Agata Ceglewska, Jerzy Draheim, Renata Golec, Konstanty 

Grzegórski, Magdalena Kiciak-Kucharska, Ewelina Lewandowska, Andrzej Łozicki, Sławomir 

Michalak, Adam Potaczek, Edyta Stefaniak-Mansour, Arkadiusz Świątkowski, Małgorzata 

Wdowczyk, Maciej Włoch, Dariusz Wochna. 

PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: brak głosów. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski stwierdził, że Rada Powiatu 

podjęła uchwałę jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr XLII/390/2023 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 25 maja 2023 roku  

w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2022 rok Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Leczniczo-Opiekuńczego w Raciążku.  

 

 

14. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE OCENY SYTUACJI EKONOMICZNO-

FINANSOWEJ SAMODZIELNEGO PUBLICZNEGO ZAKŁADU LECZNICZO-

OPIEKUŃCZEGO W RACIĄŻKU  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie 

punktu 14 – podjęcie uchwały w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno-finansowej 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo-Opiekuńczego w Raciążku i poprosił Panią 

Starostę o wystąpienie i omówienie projektu uchwały. 

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Tokarska powiedziała, że Raport o sytuacji 

ekonomiczno-finansowej Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo-Opiekuńczego  

w Raciążku za rok 2022 został złożony dnia 9 maja br. Zawiera opisy wszystkich wskaźników 

wraz z uzyskaną liczbą punktów. Poinformowała, że wskaźniki zyskowności osiągnęły w 2022 

r. korzystne wartości, co jest wynikiem uzyskania dodatniego wyniku finansowego. Dodała,  

że wskaźniki płynności finansowej są wykorzystywane do ustalenia zdolności podmiotu  

do terminowego regulowania zobowiązań. W przypadku Zakładu w Raciążku wartości 

wskaźników płynności finansowej mieszczą się w optymalnym przedziale punktów. Stabilność 

finansowa podmiotu zależy w dużym stopniu od poziomu jego zadłużenia. Wskaźnik 

zadłużenia Zakładu wyniósł 28,20% uzyskując 10 punktów (na 10 możliwych do uzyskania), 

wskaźnik wypłacalności wyniósł 0,40 (10 punktów na 10 możliwych do uzyskania). 

Maksymalna ilość punktów możliwa do uzyskania to 70. W roku 2022 Zakład w Raciążku 

uzyskał łącznie 59 punktów, co stanowi 84,29% maksymalnej liczby punktów. Biorąc 

powyższe pod uwagę, pozytywnie ocenia się sytuację ekonomiczno-finansową Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Leczniczo-Opiekuńczego w Raciążku. Pani Starosta wniosła  

do Wysokiej Rady o podjęcie uchwały w wersji przedstawionej.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski  poprosił Przewodniczącego 

Komisji Finansowo-Budżetowej Pana Macieja Włocha o wystąpienie i przedstawienie opinii 

Komisji.  

Przewodniczący Komisji Finansowo-Budżetowej Pan Maciej Włoch powiedział,  

że Komisja pozytywnie jednogłośnie zaopiniowała projekt omawianej uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję. Spytał kto 
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chciałby zabrać głos w tym punkcie.  Wobec braku chętnych do dyskusji zamknął dyskusję  

i poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno-finansowej 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo-Opiekuńczego w Raciążku. 

 

Przebieg głosowania:  

ZA: Mariola Banaszkiewicz, Agata Ceglewska, Jerzy Draheim, Renata Golec, Konstanty 

Grzegórski, Magdalena Kiciak-Kucharska, Ewelina Lewandowska, Andrzej Łozicki, Sławomir 

Michalak, Adam Potaczek, Edyta Stefaniak-Mansour, Arkadiusz Świątkowski, Małgorzata 

Wdowczyk, Maciej Włoch, Dariusz Wochna. 

PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: brak głosów. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski stwierdził, że Rada Powiatu 

podjęła uchwałę jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr XLII/391/2023 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 25 maja 2023 roku  

w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno-finansowej Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Leczniczo-Opiekuńczego w Raciążku. 

 

 

15.  PODJĘCIE UCHWAŁY ZMIENIAJĄCEJ UCHWAŁĘ NR XXXVIII/357/2022 

RADY POWIATU ALEKSANDROWSKIEGO Z DNIA 19 GRUDNIA 2022 R.  

W SPRAWIE UCHWALENIA BUDŻETU POWIATU ALEKSANDROWSKIEGO 

NA ROK 2023. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski przestąpił do procedowania 

punktu 15 – podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXXVIII/357/2022 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 19 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Aleksandrowskiego na rok 2023 i poprosił Panią Starostę o wystąpienie i omówienie projektu 

uchwały.  

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Tokarska powiedziała, że zarówno po stronie 

wydatkowej jak i dochodowej budżet ulegnie zmianie o kwotę 127.686,00 zł. Po stronie 

dochodowej: zwiększenie o kwotę 2.700,00 zł z przeznaczeniem na udział pracowników  

w szkoleniach z dziedziny geodezji i kartografii; zwiększenie o kwotę 74.400,00 zł  

z przeznaczeniem na bieżącą działalność Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej; 

zwiększenie o kwotę 44.073,00 zł planowanych do uzyskania dochodów z tytułu odsetek  

od rachunków bankowych Powiatu; zwiększenie o kwotę 190,00 zł z tytułu środków  

z Funduszu Pomocy na rzecz obywateli Ukrainy z przeznaczeniem na bieżącą działalność 

zespołu do spraw orzekania o niepełnosprawności; zwiększenie o kwotę 4.936,00 zł  

na finansowanie pobytu dzieci obywateli Ukrainy umieszczonych w systemie pieczy 

zastępczej, zadanie realizowane na podstawie Ustawy z dnia 12 marca 2022 r. o pomocy 

obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa. Pani 

Starosta dodała, że pozostałych zmian planu dochodów na kwotę 1.387,00 zł dokonano  

na podstawie analizy sprawozdań z wykonania planu dochodów. Po dokonaniu w/w zmian 

planowane dochody budżetu wyniosą kwotę 81.515.751,00 zł. Po stronie wydatkowej 

zabezpieczono środki w kwocie 48.876,00 zł w planie finansowym Starostwa Powiatowego  

z przeznaczeniem na wypłatę odprawy pośmiertnej, ekwiwalentu za niewykorzystany urlop dla 

pracownika urzędu oraz na wykonanie analizy cyberbezpieczeństwa. Poinformowała,  

że poprzez przesunięcia pomiędzy paragrafami wydatków, dokonano aktualizacji wysokości 
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dotacji dla szkół niepublicznych oraz publicznych prowadzonych przez osoby prawne 

niebędące jednostkami samorządu terytorialnego oraz osoby fizyczne, w tym zwiększenie 

kwoty dotacji dla Liceum Ogólnokształcącego Towarzystwa Salezjańskiego w Aleksandrowie 

Kujawskim o kwotę 172.050,00 zł. Wysokość planowanej dotacji na rok 2023 dla w/w szkoły 

wyniesie kwotę 3.412.050,00 zł. Dokonano zwiększenia planu finansowego Powiatowego 

Urzędu Pracy w Aleksandrowie Kujawskim o kwotę 6.500,00 zł z przeznaczeniem na bieżącą 

działalność (w tym wykonanie prac brukarskich polegających na ułożeniu kostki betonowej 

pod garażem – materiał został zakupiony w roku 2022 r.). Dokonano zmniejszenia planu 

finansowego Placówki Socjalizacyjnej w Aleksandrowie Kujawskim o kwotę 9.916,00 zł  

w związku z odstąpieniem pobierania czynszu za wynajem pomieszczeń pod pomieszczenia 

administracyjne Placówki przez Zespół Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim.  

Dodała, że na podstawie informacji z otwarcia ofert z prowadzonego postępowania 

przetargowego, koniecznym jest zwiększenie środków o kwotę 224.000,00 zł z przeznaczeniem 

na zadanie pn. „Budowa boiska wielofunkcyjnego przy Zespole Szkół nr 2 w Aleksandrowie 

Kujawskim”. Po dokonaniu w/w zmian planowane wydatki budżetu wyniosą 87.437.049,00 zł. 

Pani Starosta wniosła do Wysokiej Rady o podjęcie uchwały w wersji przedstawionej.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski poprosił Przewodniczącego 

Komisji Finansowo-Budżetowej Pana Macieja Włocha o wystąpienie i przedstawianie opinii 

Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Budżetowej Pan Maciej Włoch powiedział,  

że Komisja pozytywnie jednogłośnie zaopiniowała projekt omawianej uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję. Spytał kto 

chciałby zabrać głos w tym punkcie. Wobec braku chętnych do dyskusji zamknął dyskusję  

i poddał pod głosowanie projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXXVIII/357/2022  Rady 

Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 19 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Aleksandrowskiego na rok 2023. 

 

Przebieg głosowania:  

ZA: Mariola Banaszkiewicz, Agata Ceglewska, Jerzy Draheim, Renata Golec, Konstanty 

Grzegórski, Magdalena Kiciak-Kucharska, Ewelina Lewandowska, Andrzej Łozicki, Sławomir 

Michalak, Adam Potaczek, Edyta Stefaniak-Mansour, Arkadiusz Świątkowski, Małgorzata 

Wdowczyk, Maciej Włoch, Dariusz Wochna. 

PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: brak głosów. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski stwierdził, że Rada Powiatu 

podjęła uchwałę jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr XLII/392/2023 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 25 maja 2023 roku  

zmieniająca uchwałę Nr XXXVIII/357/2022  Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia  

19 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2023. 

 

 

16.    PODJĘCIE UCHWAŁY ZMIENIAJĄCEJ UCHWAŁĘ NR XXXVIII/358/2022 

RADY POWIATU ALEKSANDROWSKIEGO Z DNIA 19 GRUDNIA 2022 R.  

W SPRAWIE UCHWALENIA WIELOLETNIEJ PROGNOZY FINANSOWEJ 

POWIATU ALEKSANDROWSKIEGO NA LATA 2023-2029. 
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Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski przystąpił do procedowania 

punktu 16 – podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXXVIII/358/2022 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 19 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2023-2029 i poprosił Panią Starostę  

o wystąpienie i omówienie projektu uchwały.  

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Tokarska powiedziała, że w związku z przedstawieniem 

projektu uchwały zmieniającej uchwałę budżetową na bieżący rok, koniecznym jest dokonanie 

zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2023-2029, 

dostosowując ją do wielkości wynikających z dokonanych zmian w budżecie. Pani Starosta 

wniosła do Wysokiej Rady o podjęcie uchwały w wersji przedstawionej.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski poprosił Przewodniczącego 

Komisji Finansowo-Budżetowej Pana Macieja Włocha o wystąpienie i przedstawianie opinii 

Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Budżetowej Pan Maciej Włoch powiedział,  

że Komisja pozytywnie jednogłośnie zaopiniowała projekt omawianej uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję. Spytał kto 

chciałby zabrać głos w tym punkcie. Wobec braku chętnych do dyskusji zamknął dyskusję. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę  

Nr XXXVIII/358/2022 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 19 grudnia 2022 r. w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2023-2029. 

 

Przebieg głosowania:  

ZA: Mariola Banaszkiewicz, Agata Ceglewska, Jerzy Draheim, Renata Golec, Konstanty 

Grzegórski, Magdalena Kiciak-Kucharska, Ewelina Lewandowska, Andrzej Łozicki, Sławomir 

Michalak, Adam Potaczek, Edyta Stefaniak-Mansour, Arkadiusz Świątkowski, Małgorzata 

Wdowczyk, Maciej Włoch, Dariusz Wochna. 

PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: brak głosów. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski stwierdził, że Rada Powiatu 

podjęła uchwałę jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr XLII/393/2023 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 25 maja 2023 roku  

zmieniająca uchwałę Nr XXXVIII/358/2022 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia  

19 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Aleksandrowskiego na lata 2023-2029. 

 

 

17. PODJĘCIE UCHWAŁY ZMIENIAJĄCEJ UCHWAŁĘ NR XL/369/2023 RADY 

POWIATU ALEKSANDROWSKIEGO Z DNIA 24 MARCA 2023 ROKU  

W SPRAWIE WYRAŻENIA ZGODY NA WYNAJEM PRZEZ 

STOWARZYSZENIE NA RZECZ DZIECI I OSÓB Z NIEPEŁNOSPRAWNOŚCIĄ 

„RADOSNY ZAKĄTEK” LOKALI UŻYTKOWYCH POŁOŻONYCH  

W BUDYNKU BYŁEGO INTERNATU ZESPOŁU SZKÓŁ NR 1 CKP  

W ALEKSANDROWIE KUJAWSKIM NA OKRES POWYŻEJ 3 LAT ORAZ 
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WYRAŻENIA ZGODY NA ODSTĄPIENIE OD OBOWIĄZKU 

PRZETARGOWEGO TRYBU ZAWARCIA UMOWY NAJMU. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski przystąpił do procedowania 

punktu 17 – podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę nr XL/369/2023 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 24 marca 2023 roku w sprawie wyrażenia zgody na wynajem przez 

Stowarzyszenie na Rzecz Dzieci i Osób z Niepełnosprawnością „Radosny Zakątek” lokali 

użytkowych położonych w budynku byłego internatu Zespołu Szkół Nr 1 CKP  

w Aleksandrowie Kujawskim na okres powyżej 3 lat oraz wyrażenia zgody na odstąpienie od 

obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy najmu i poprosił Panią Starostę  

o wystąpienie i omówienie projektu uchwały.  

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Tokarska powiedziała, że wnosi o dokonanie zmiany  

w § 1 uchwały poprzez wykreślenie ust. 2 w brzmieniu „Wyraża się zgodę na zawarcie umowy, 

o której mowa w ust. 1 na okres od 1 lipca 2023 roku do 30 czerwca 2026 roku” ponieważ zapis 

ten zostanie umieszczony w umowie najmu. Pani Starosta wniosła do Wysokiej Rady o podjęcie 

uchwały w wersji przedstawionej.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski poprosił Wiceprzewodniczącą 

Komisji Mienia Powiatu i Infrastruktury Technicznej Panią Mariolę Banaszkiewicz  

o wystąpienie i przedstawienie opinii Komisji.  

 

Wiceprzewodnicząca Komisja Mienia Powiatu i Infrastruktury Technicznej Pani Mariola 

Banaszkiewicz powiedziała że, Komisja pozytywnie jednogłośnie zaopiniowała projekt 

omawianej uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję. Spytał kto 

chciałby zabrać głos w tym punkcie. Wobec braku chętnych do dyskusji zamknął dyskusję. Pan 

Przewodniczący poddał pod głosowanie  projekt uchwały zmieniającej uchwałę  

Nr XL/369/2023 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 24 marca 2023 roku w sprawie 

wyrażenia zgody na wynajem przez Stowarzyszenie na Rzecz Dzieci i Osób  

z Niepełnosprawnością „Radosny Zakątek” lokali użytkowych położonych w budynku byłego 

internatu Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim na okres powyżej 3 lat oraz 

wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy najmu 

 

Przebieg głosowania:  

ZA: Mariola Banaszkiewicz, Agata Ceglewska, Jerzy Draheim, Renata Golec, Konstanty 

Grzegórski, Magdalena Kiciak-Kucharska, Ewelina Lewandowska, Andrzej Łozicki, Sławomir 

Michalak, Adam Potaczek, Edyta Stefaniak-Mansour, Arkadiusz Świątkowski, Małgorzata 

Wdowczyk, Maciej Włoch, Dariusz Wochna. 

PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: brak głosów. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski stwierdził, że Rada Powiatu 

podjęła uchwałę jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr XLII/394/2023 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 25 maja 2023 roku  

zmieniająca uchwałę nr XL/369/2023 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 24 marca 2023 

roku w sprawie wyrażenia zgody na wynajem przez Stowarzyszenie na Rzecz Dzieci i Osób  

z Niepełnosprawnością „Radosny Zakątek” lokali użytkowych położonych w budynku byłego 
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internatu Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim na okres powyżej 3 lat oraz 

wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy najmu. 

 

 

18. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE WYRAŻENIA ZGODY NA WYNAJEM 

PRZEZ PLACÓWKĘ SOCJALIZACYJNĄ W ALEKSANDROWIE KUJAWSKIM 

LOKALI UŻYTKOWYCH POŁOŻONYCH W BUDYNKU BYŁEGO 

INTERNATU ZESPOŁU SZKÓŁ NR 1 CKP W ALEKSANDROWIE KUJAWSKIM 

NA OKRES POWYŻEJ 3 LAT ORAZ  WYRAŻENIA ZGODY NA ODSTĄPIENIE 

OD OBOWIĄZKU PRZETARGOWEGO TRYBU ZAWARCIA UMOWY NAJMU. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski przystąpił do procedowania 

punktu 18 – podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wynajem przez Placówkę 

Socjalizacyjną w Aleksandrowie Kujawskim lokali użytkowych położonych w budynku byłego 

internatu Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim na okres powyżej 3 lat oraz  

wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy najmu  

i poprosił Panią Starostę o wystąpienie i omówienie projektu uchwały.  

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Tokarska powiedziała, że w dniu 17 kwietnia br. 

Dyrektor Zespołu Szkół Nr 1 w Aleksandrowie Kujawskim zwróciła się z wnioskiem  

o wyrażenie zgody na przedłużenie umowy najmu pomieszczeń znajdujących się w budynku 

byłego internatu z przeznaczeniem na prowadzenie działalności przez Placówkę Socjalizacyjną 

w Aleksandrowie Kujawskim. Poinformowała, że obecna umowa została zawarta została na 

okres do30 czerwca br. Ponadto zgodnie z art. 37 ust 4 ustawy o gospodarce nieruchomościami 

zawarcie umowy użytkowania, najmu lub dzierżawy na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata lub 

na czas nieoznaczony następuje w drodze przetargu, chyba że rada powiatu wyrazi zgodę  

na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy. Pani Starosta wniosła  

do Wysokiej Rady o podjęcie uchwały w wersji przedstawionej.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski poprosił Wiceprzewodniczącą 

Komisji Mienia Powiatu i Infrastruktury Technicznej Panią Mariolę Banaszkiewicz  

o wystąpienie i przedstawienie opinii Komisji.  

 

Wiceprzewodnicząca Komisja Mienia Powiatu i Infrastruktury Technicznej Pani Mariola 

Banaszkiewicz powiedziała że, Komisja pozytywnie jednogłośnie zaopiniowała projekt 

omawianej uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję. Spytał kto 

chciałby zabrać głos w tym punkcie. Wobec braku chętnych do dyskusji zamknął dyskusję. Pan 

Przewodniczący poddał pod głosowanie  projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody  

na wynajem przez Placówkę Socjalizacyjną w Aleksandrowie Kujawskim lokali użytkowych 

położonych w budynku byłego internatu Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim 

na okres powyżej 3 lat oraz  wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego 

trybu zawarcia umowy najmu. 

 

Przebieg głosowania:  

ZA: Mariola Banaszkiewicz, Agata Ceglewska, Jerzy Draheim, Renata Golec, Konstanty 

Grzegórski, Magdalena Kiciak-Kucharska, Ewelina Lewandowska, Andrzej Łozicki, Sławomir 

Michalak, Adam Potaczek, Edyta Stefaniak-Mansour, Arkadiusz Świątkowski, Małgorzata 

Wdowczyk, Maciej Włoch, Dariusz Wochna. 
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PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: brak głosów. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski stwierdził, że Rada Powiatu 

podjęła uchwałę jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr XLII/395/2023 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 25 maja 2023 roku  

w sprawie wyrażenia zgody na wynajem przez Placówkę Socjalizacyjną w Aleksandrowie 

Kujawskim lokali użytkowych położonych w budynku byłego internatu Zespołu Szkół Nr 1 CKP 

w Aleksandrowie Kujawskim na okres powyżej 3 lat oraz  wyrażenia zgody na odstąpienie  

od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy najmu. 

  

 

19. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE WYRAŻENIA ZGODY NA WYNAJEM 

PRZEZ ZESPÓŁ MUZYCZNY CAMERATA VLADISLAVIA IMPRESARIAT 

CAMERATA – NIEPUBLICZNA SZKOŁA MUZYCZNA I ST CAMERATA 

VLADISLAVIA MAREK DZIĘCIELEWSKI W ALEKSANDROWIE 

KUJAWSKIM, NIEPUBLICZNA SZKOŁA MUZYCZNA I ST „ARTIS”  

W KOWALACH/K. GDAŃSKA MAREK DZIĘCIELEWSKI LOKALI 

UŻYTKOWYCH POŁOŻONYCH W BUDYNKU BYŁEGO INTERNATU 

ZESPOŁU SZKÓŁ NR 1 CKP W ALEKSANDROWIE KUJAWSKIM NA OKRES 

POWYŻEJ 3 LAT ORAZ WYRAŻENIA ZGODY NA ODSTĄPIENIE  

OD OBOWIĄZKU PRZETARGOWEGO TRYBU ZAWARCIA UMOWY NAJMU. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski przystąpił do procedowania 

punktu 19 – podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wynajem przez Zespół Muzyczny 

Camerata Vladislavia Impresariat Camerata – Niepubliczna Szkoła Muzyczna I st Camerata 

Vladislavia Marek Dzięcielewski w Aleksandrowie Kujawskim, Niepubliczna Szkoła 

Muzyczna I st „Artis” w Kowalach/k. Gdańska Marek Dzięcielewski lokali użytkowych 

położonych w budynku byłego internatu Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim 

na okres powyżej 3 lat oraz wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu 

zawarcia umowy najmu i poprosił Panią Starostę o wystąpienie i omówienie projektu uchwały.  

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Tokarska powiedziała, że uzasadnienie 

przedmiotowego projektu uchwały jest tożsame z uzasadnieniem przed chwilą podjętej 

uchwały, dlatego pozwoli sobie na nieodczytywanie tego uzasadnienia. Pani Starosta wniosła  

do Wysokiej Rady o podjęcie uchwały w wersji przedstawionej.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski poprosił Wiceprzewodniczącą 

Komisji Mienia Powiatu i Infrastruktury Technicznej Panią Mariolę Banaszkiewicz  

o wystąpienie i przedstawienie opinii Komisji.  

 

Wiceprzewodnicząca Komisja Mienia Powiatu i Infrastruktury Technicznej Pani Mariola 

Banaszkiewicz powiedziała że, Komisja pozytywnie jednogłośnie zaopiniowała projekt 

omawianej uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję. Spytał kto 

chciałby zabrać głos w tym punkcie. Wobec braku chętnych do dyskusji zamknął dyskusję. Pan 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody  

na wynajem przez Zespół Muzyczny Camerata Vladislavia Impresariat Camerata – 
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Niepubliczna Szkoła Muzyczna I st Camerata Vladislavia Marek Dzięcielewski  

w Aleksandrowie Kujawskim, Niepubliczna Szkoła Muzyczna I st „Artis” w Kowalach/k. 

Gdańska Marek Dzięcielewski lokali użytkowych położonych w budynku byłego internatu 

Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim na okres powyżej 3 lat oraz wyrażenia 

zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy najmu.  

 

Przebieg głosowania:  

ZA: Mariola Banaszkiewicz, Agata Ceglewska, Jerzy Draheim, Renata Golec, Konstanty 

Grzegórski, Magdalena Kiciak-Kucharska, Ewelina Lewandowska, Andrzej Łozicki, Sławomir 

Michalak, Adam Potaczek, Edyta Stefaniak-Mansour, Arkadiusz Świątkowski, Małgorzata 

Wdowczyk, Maciej Włoch, Dariusz Wochna. 

PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: brak głosów. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski stwierdził, że Rada Powiatu 

podjęła uchwałę jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr XLII/396/2023 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 25 maja 2023 roku  

w sprawie wyrażenia zgody na wynajem przez Zespół Muzyczny Camerata Vladislavia 

Impresariat Camerata – Niepubliczna Szkoła Muzyczna I st Camerata Vladislavia Marek 

Dzięcielewski w Aleksandrowie Kujawskim, Niepubliczna Szkoła Muzyczna I st „Artis”  

w Kowalach/k. Gdańska Marek Dzięcielewski lokali użytkowych położonych w budynku byłego 

internatu Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim na okres powyżej 3 lat oraz 

wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy najmu. 

  

 

20. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE WYRAŻENIA ZGODY NA WYNAJEM 

PRZEZ STOWARZYSZENIE „KUŹNIA TALENTÓW PERON 9 I ¾ ”  

W ALEKSANDROWIE KUJAWSKIM LOKALU UŻYTKOWEGO 

POŁOŻONEGO W BUDYNKU BYŁEGO INTERNATU ZESPOŁU SZKÓŁ NR 1 

CKP W ALEKSANDROWIE KUJAWSKIM NA OKRES POWYŻEJ 3 LAT ORAZ 

WYRAŻENIA ZGODY NA ODSTĄPIENIE OD OBOWIĄZKU 

PRZETARGOWEGO TRYBU ZAWARCIA UMOWY NAJMU. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski przystąpił do procedowania 

punktu 20 – podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wynajem przez Stowarzyszenie 

„Kuźnia talentów Peron 9 i ¾ ” w Aleksandrowie Kujawskim lokalu użytkowego położonego  

w budynku byłego internatu Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim na okres 

powyżej 3 lat oraz wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu 

zawarcia umowy najmu i spytał Panią Starostę czy uzasadnienie jest tożsame z uzasadnieniem 

poprzedniej uchwały.  

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Tokarska powiedziała, że uzasadnienie jest tożsame. 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski w związku z powyższym 

poprosił Wiceprzewodniczącą Komisji Mienia Powiatu i Infrastruktury Technicznej Panią 

Mariolę Banaszkiewicz o wystąpienie i przedstawienie opinii Komisji.  

 

Wiceprzewodnicząca Komisja Mienia Powiatu i Infrastruktury Technicznej Pani Mariola 

Banaszkiewicz powiedziała że, Komisja pozytywnie jednogłośnie zaopiniowała projekt 

omawianej uchwały.  
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Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję. Spytał kto 

chciałby zabrać głos w tym punkcie. Wobec braku chętnych do dyskusji zamknął dyskusję. Pan 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody  

na wynajem przez Stowarzyszenie „Kuźnia talentów Peron 9 i ¾ ” w Aleksandrowie 

Kujawskim lokalu użytkowego położonego w budynku byłego internatu Zespołu Szkół Nr 1 

CKP w Aleksandrowie Kujawskim na okres powyżej 3 lat oraz wyrażenia zgody na odstąpienie 

od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy najmu. 

 

Przebieg głosowania:  

ZA: Mariola Banaszkiewicz, Agata Ceglewska, Jerzy Draheim, Renata Golec, Konstanty 

Grzegórski, Magdalena Kiciak-Kucharska, Ewelina Lewandowska, Andrzej Łozicki, Sławomir 

Michalak, Adam Potaczek, Edyta Stefaniak-Mansour, Arkadiusz Świątkowski, Małgorzata 

Wdowczyk, Maciej Włoch, Dariusz Wochna. 

PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: brak głosów. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski stwierdził, że Rada Powiatu 

podjęła uchwałę jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr XLII/397/2023 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 25 maja 2023 roku  

w sprawie wyrażenia zgody na wynajem przez Stowarzyszenie „Kuźnia talentów Peron 9 i ¾ ” 

w Aleksandrowie Kujawskim lokalu użytkowego położonego w budynku byłego internatu 

Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim na okres powyżej 3 lat oraz wyrażenia 

zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy najmu. 

  

 

21. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE WYRAŻENIA ZGODY NA WYNAJEM 

PRZEZ PAŃSTWOWE GOSPODARSTWO WODNE WODY POLSKIE  

W WARSZAWIE LOKALU UŻYTKOWEGO POŁOŻONEGO W BUDYNKU 

BYŁEGO INTERNATU ZESPOŁU SZKÓŁ NR 1 CKP W ALEKSANDROWIE 

KUJAWSKIM NA OKRES POWYŻEJ 3 LAT ORAZ  WYRAŻENIA ZGODY  

NA ODSTĄPIENIE OD OBOWIĄZKU PRZETARGOWEGO TRYBU ZAWARCIA 

UMOWY NAJMU. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski przystąpił do procedowania 

punktu 21 – podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wynajem przez Państwowe 

Gospodarstwo Wodne Wody Polskie w Warszawie lokalu użytkowego położonego w budynku 

byłego internatu Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim na okres powyżej 3 lat 

oraz  wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy 

najmu i spytał Panią Starostę czy uzasadnienie jest tożsame z uzasadnieniem poprzedniej 

uchwały.  

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Tokarska powiedziała, tak. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski w związku z powyższym 

poprosił Wiceprzewodniczącą Komisji Mienia Powiatu i Infrastruktury Technicznej Panią 

Mariolę Banaszkiewicz o wystąpienie i przedstawienie opinii Komisji.  

 

Wiceprzewodnicząca Komisja Mienia Powiatu i Infrastruktury Technicznej Pani Mariola 
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Banaszkiewicz powiedziała że, Komisja pozytywnie jednogłośnie zaopiniowała projekt 

omawianej uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję. Spytał kto 

chciałby zabrać głos w tym punkcie. Wobec braku chętnych do dyskusji zamknął dyskusję. Pan 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody  

na wynajem przez Państwowe Gospodarstwo Wodne Wody Polskie w Warszawie lokalu 

użytkowego położonego w budynku byłego internatu Zespołu Szkół Nr 1 CKP  

w Aleksandrowie Kujawskim na okres powyżej 3 lat oraz  wyrażenia zgody na odstąpienie  

od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy najmu. 

 

Przebieg głosowania:  

ZA: Mariola Banaszkiewicz, Agata Ceglewska, Jerzy Draheim, Renata Golec, Konstanty 

Grzegórski, Magdalena Kiciak-Kucharska, Ewelina Lewandowska, Andrzej Łozicki, Sławomir 

Michalak, Adam Potaczek, Edyta Stefaniak-Mansour, Arkadiusz Świątkowski, Małgorzata 

Wdowczyk, Maciej Włoch, Dariusz Wochna. 

PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: brak głosów. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski stwierdził, że Rada Powiatu 

podjęła uchwałę jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr XLII/398/2023 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 25 maja 2023 roku  

w sprawie wyrażenia zgody na wynajem przez Państwowe Gospodarstwo Wodne Wody Polskie 

w Warszawie lokalu użytkowego położonego w budynku byłego internatu Zespołu Szkół Nr 1 

CKP w Aleksandrowie Kujawskim na okres powyżej 3 lat oraz  wyrażenia zgody na odstąpienie 

od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy najmu. 

  

 

22. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE WYRAŻENIA ZGODY NA WYNAJEM  

PRZEZ BIURO KUJAWSKO-POMORSKIEJ IZBY ROLNICZEJ W PRZYSIEKU 

LOKALU UŻYTKOWEGO POŁOŻONEGO W BUDYNKU BYŁEGO 

INTERNATU ZESPOŁU SZKÓŁ NR 1 CKP W ALEKSANDROWIE KUJAWSKIM 

NA OKRES POWYŻEJ 3 LAT ORAZ  WYRAŻENIA ZGODY NA ODSTĄPIENIE 

OD OBOWIĄZKU PRZETARGOWEGO TRYBU ZAWARCIA UMOWY NAJMU.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski przystąpił do procedowania 

punktu 22 – podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wynajem przez Biuro Kujawsko-

Pomorskiej Izby Rolniczej w Przysieku lokalu użytkowego położonego w budynku byłego 

internatu Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim na okres powyżej 3 lat oraz  

wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy najmu  

i spytał Panią Starostę czy uzasadnienie jest tożsame z uzasadnieniem poprzedniej uchwały.  

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Tokarska powiedziała, tak. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski w związku z powyższym 

poprosił Wiceprzewodniczącą Komisji Mienia Powiatu i Infrastruktury Technicznej Panią 

Mariolę Banaszkiewicz o wystąpienie i przedstawienie opinii Komisji.  

 

Wiceprzewodnicząca Komisja Mienia Powiatu i Infrastruktury Technicznej Pani Mariola 
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Banaszkiewicz powiedziała że, Komisja pozytywnie jednogłośnie zaopiniowała projekt 

omawianej uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję. Spytał kto 

chciałby zabrać głos w tym punkcie. Wobec braku chętnych do dyskusji zamknął dyskusję. Pan 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt w sprawie wyrażenia zgody na wynajem przez 

Biuro Kujawsko-Pomorskiej Izby Rolniczej w Przysieku lokalu użytkowego położonego  

w budynku byłego internatu Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim na okres 

powyżej 3 lat oraz  wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu 

zawarcia umowy najmu. 

 

Przebieg głosowania:  

ZA: Mariola Banaszkiewicz, Agata Ceglewska, Jerzy Draheim, Renata Golec, Konstanty 

Grzegórski, Magdalena Kiciak-Kucharska, Ewelina Lewandowska, Andrzej Łozicki, Sławomir 

Michalak, Adam Potaczek, Edyta Stefaniak-Mansour, Arkadiusz Świątkowski, Małgorzata 

Wdowczyk, Maciej Włoch, Dariusz Wochna. 

PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: brak głosów. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski stwierdził, że Rada Powiatu 

podjęła uchwałę jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr XLII/399/2023 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 25 maja 2023 roku  

w sprawie wyrażenia zgody na wynajem przez Biuro Kujawsko-Pomorskiej Izby Rolniczej  

w Przysieku lokalu użytkowego położonego w budynku byłego internatu Zespołu Szkół Nr 1 

CKP w Aleksandrowie Kujawskim na okres powyżej 3 lat oraz  wyrażenia zgody na odstąpienie 

od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy najmu. 

 

 

23. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE WYRAŻENIA ZGODY NA WYNAJEM 

PRZEZ BIURO KUJAWSKO-POMORSKIEGO OŚRODKA DORADZTWA 

ROLNICZEGO W MINIKOWIE LOKALI UŻYTKOWYCH POŁOŻONYCH  

W BUDYNKU BYŁEGO INTERNATU ZESPOŁU SZKÓŁ NR 1 CKP  

W ALEKSANDROWIE KUJAWSKIM NA OKRES POWYŻEJ 3 LAT ORAZ 

WYRAŻENIA ZGODY NA ODSTĄPIENIE OD OBOWIĄZKU 

PRZETARGOWEGO TRYBU ZAWARCIA UMOWY NAJMU. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski przystąpił do procedowania 

punktu 23 – podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wynajem przez Biuro Kujawsko-

Pomorskiego Ośrodka Doradztwa Rolniczego w Minikowie lokali użytkowych położonych  

w budynku byłego internatu Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim na okres 

powyżej 3 lat oraz wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu 

zawarcia umowy najmu i spytał Panią Starostę czy uzasadnienie jest tożsame z uzasadnieniami 

poprzednich uchwał.  

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Tokarska powiedziała, że uzasadnienie jest tożsame. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski w związku z powyższym 

poprosił Wiceprzewodniczącą Komisji Mienia Powiatu i Infrastruktury Technicznej Panią 

Mariolę Banaszkiewicz o wystąpienie i przedstawienie opinii Komisji.  
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Wiceprzewodnicząca Komisja Mienia Powiatu i Infrastruktury Technicznej Pani Mariola 

Banaszkiewicz powiedziała że, Komisja pozytywnie jednogłośnie zaopiniowała projekt 

omawianej uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję. Spytał kto 

chciałby zabrać głos w tym punkcie. Wobec braku chętnych do dyskusji zamknął dyskusję. Pan 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt w sprawie wyrażenia zgody na wynajem przez 

Biuro Kujawsko-Pomorskiego Ośrodka Doradztwa Rolniczego w Minikowie lokali 

użytkowych położonych w budynku byłego internatu Zespołu Szkół Nr 1 CKP  

w Aleksandrowie Kujawskim na okres powyżej 3 lat oraz wyrażenia zgody na odstąpienie  

od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy najmu 

 

Przebieg głosowania:  

ZA: Mariola Banaszkiewicz, Agata Ceglewska, Jerzy Draheim, Renata Golec, Konstanty 

Grzegórski, Magdalena Kiciak-Kucharska, Ewelina Lewandowska, Andrzej Łozicki, Sławomir 

Michalak, Adam Potaczek, Edyta Stefaniak-Mansour, Arkadiusz Świątkowski, Małgorzata 

Wdowczyk, Maciej Włoch, Dariusz Wochna. 

PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: brak głosów. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski stwierdził, że Rada Powiatu 

podjęła uchwałę jednogłośnie.  

 

Uchwała Nr XLII/400/2023 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 25 maja 2023 roku  

w sprawie wyrażenia zgody na wynajem przez Biuro Kujawsko-Pomorskiego Ośrodka 

Doradztwa Rolniczego w Minikowie lokali użytkowych położonych w budynku byłego internatu 

Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim na okres powyżej 3 lat oraz wyrażenia 

zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy najmu. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził przerwę w obradach. 

 

Przerwa od godziny 1215 do godziny 1230. 

 

 

24. ROZPATRZENIE SPRAWOZDANIA Z EFEKTÓW PRACY POWIATOWEGO 

CENTRUM POMOCY RODZINIE W ALEKSANDROWIE KUJAWSKIM - 

ORGANIZATORA RODZINNEJ PIECZY ZASTĘPCZEJ W POWIECIE 

ALEKSANDROWSKIM W 2022 ROKU. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski wznowił obrady po czym 

przystąpił do procedowania punktu 24 – rozpatrzenie sprawozdania z efektów pracy 

Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim - Organizatora 

rodzinnej pieczy zastępczej w Powiecie Aleksandrowskim w 2022 roku i dodał, że zgodnie  

z ustawą o wspieraniu rodziny i systemie pieczy zastępczej, Powiatowe Centrum Pomocy 

Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim przedkłada Radzie Powiatu coroczne sprawozdanie  

z efektów pracy Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim – 

Organizatora rodzinnej pieczy zastępczej. Dodał, że Radni wraz z materiałami sesyjnymi 

otrzymali takie sprawozdanie za rok 2022. Pan Przewodniczący poprosił Przewodniczącą 

Komisji Polityki Społecznej Panią Agatę Ceglewską o wystąpienie i przestawienie opinii 
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Komisji. 

 

Przewodnicząca Komisji Polityki Społecznej Pani Agata Ceglewska powiedziała,  

że Komisja pozytywnie jednogłośnie zaopiniowała projekt omawianej uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję. Spytał kto 

chciałby zabrać głos w tym punkcie. Wobec braku chętnych do dyskusji zamknął dyskusję  

i stwierdził, że Rada Powiatu rozpatrzyła sprawozdanie z efektów pracy Powiatowego Centrum 

Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim - Organizatora rodzinnej pieczy zastępczej  

w Powiecie Aleksandrowskim w 2022 roku. 

 

 

25.  ROZPATRZENIE SPRAWOZDANIA Z DZIAŁALNOŚCI DOMU POMOCY 

SPOŁECZNEJ W ZAKRZEWIE ZA 2022 ROK.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski przystąpił do procedowania 

punktu 25 – rozpatrzenie sprawozdania z działalności Domu Pomocy Społecznej w Zakrzewie 

za 2022 rok i dodał, że uchwała Rady Powiatu Aleksandrowskiego w sprawie ustalenia planu 

pracy Rady stanowi, iż w II kwartale 2023 roku Rada rozpatruje między innymi, sprawozdanie 

z działalności Domu Pomocy Społecznej w Zakrzewie za 2022 rok. Sprawozdanie opracował  

i przedstawił Radzie Dyrektor Domu Pomocy. Niniejsze sprawozdanie Radni otrzymali wraz  

z materiałami sesyjnymi. Przewodniczący poprosił Przewodniczącą Komisji Polityki 

Społecznej Panią Agatę Ceglewską o wystąpienie i przestawienie opinii Komisji. 

 

Przewodnicząca Komisji Polityki Społecznej Pani Agata Ceglewska powiedziała,  

że Komisja zapoznała się ze sprawozdaniem z działalności Domu Pomocy Społecznej  

w Zakrzewie za 2022 rok. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję. Spytał kto 

chciałby zabrać głos w tym punkcie. Wobec braku chętnych do dyskusji zamknął dyskusję  

i stwierdził, że Rada Powiatu rozpatrzyła sprawozdanie z działalności Domu Pomocy 

Społecznej w Zakrzewie za 2022 rok. 

 

 

26.  ROZPATRZENIE INFORMACJI Z DZIAŁALNOŚCI POWIATOWEGO 

SZPITALA W ALEKSANDROWIE KUJAWSKIM SPÓŁKA Z O. O. ZA 2022 

ROK. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski Przestąpił do procedowania 

punktu 26 – rozpatrzenie informacji z działalności Powiatowego Szpitala w Aleksandrowie 

Kujawskim Spółka z o. o. za 2022 rok i dodał, że uchwała Rady Powiatu w sprawie ustalenia 

planu pracy Rady stanowi, iż w II kwartale 2023 roku Rada rozpatruje, między innymi, 

informację z działalności Powiatowego Szpitala w Aleksandrowie Kujawskim za rok 2022. 

Prezes Powiatowego Szpitala sporządził przedmiotową informację i przekazał ją Radzie 

Powiatu wraz z poprawką, którą Radni również otrzymali. Przewodniczący poprosił 

Przewodniczącą Komisji Polityki Społecznej Panią Agatę Ceglewską o wystąpienie  

i przestawienie opinii Komisji.  

 

Przewodnicząca Komisja Polityki Społecznej Pani Agata Ceglewska powiedziała,  

że Komisja zapoznała się ze sprawozdaniem z działalności Powiatowego Szpitala  
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w Aleksandrowie Kujawskim Spółka z o.o. za 2022 rok.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję. Spytał kto 

chciałby zabrać głos w tym punkcie. 

 

Radny Pan Konstanty Grzegórski powiedział, że Radni mieli przyjemność spotkania się  

z Panem Prezesem na posiedzeniu Komisji Polityki Społecznej, niemniej jednak przy tak 

rzadkim i sporadycznym spotkaniu oko w oko nie wszystkie tematy zostały dogłębnie 

omówione. W związku z powyższym, ze względu na złożoność problemów wokół oraz biorąc 

pod uwagę również sytuację ekonomiczną Szpitala Pan Radny wnioskuje o zorganizowanie 

sesji poświęconej przedmiotowej tematyce. Ponadto, Pan Radny uważa, że nie powinno to być 

spotkanie wszystkich Komisji Rady tak jak to było poprzednio, ponieważ twór ten jest 

nieformalny, w związku z czym nie ma żadnej mocy, a takie nieformalne związki Pana Radnego 

nie interesują. Pan Radny zainteresowany jest spotkaniem w takim gremium, które może mieć 

głos doradczy, pomocniczy i dyscyplinujący, mające siłę sprawczą i oddziaływanie. Dodał,  

że Radni chcą znaleźć przyczynę problemu i go właściwie zdiagnozować a także podjąć 

uchwałę, która zostanie przekazana Właściwemu Ministerstwu a także Funduszowi Zdrowia. 

Powiedział, że gdzieś tkwi przyczyna. Ten rak będzie toczył nie tylko nasz Szpital ale wszystkie 

szpitale powiatowe. Pan Radny uważa, że należy dołożyć starań i nie zadowalać się tylko tym 

co dostaniemy od Ministra, Wojewody czy od Marszałka. Zdaniem Pana Radnego trwałoby  

to tak, jakby tylko księgowano tylko te granty i byłaby to księgowość podwójna, wirtualna nie 

ma jasności, perspektyw jak to rozwiązać, by Szpital miał swoją wydolność na wzór Raciążka 

i Zakrzewa. Powiedział, że są to jednostki podobne, być może mają troszeczkę inne 

uwarunkowania, niemniej koszty jedne do drugich bezpośrednie takie czy inne  

są porównywalne takie jak koszty energii, ogrzewania etc. Dodał, że nie można twierdzić, iż są 

to całkiem odrębne i nieporównywalne jednostki. Ponadto, Pan Radny nawiązał do artykułu 

zamieszczonego w Gazecie Aleksandrowskiej, w którym to było wielkie ach i och, że mamy 

nowe urządzenie – rezonans – ferrari itd. Spytał jaki jest przebieg kilometrów tego ferrari. Pan 

Radny stwierdził, że w związku z koniecznością zagarażowania tego ferrari zlikwidowano inne 

oddziały. Ono stoi w pięknym garażu ale nie ma paliwa, kierowcy ani kursu, by zrobić jazdę 

próbną. Spytał ile wykonano badań przedmiotowym urządzeniem. Powiedział, że niebawem 

minie miesiąc od triumfalnego wjazdu świty marszałków i innych jak Kleopatra do Rzymu  

i świętowanie, bibka, hulaj dusza piekła nie ma. Dodał, że ludzie to różnie oceniają, dzwonią 

do Pana Radnego. Stwierdził, że najważniejsze było zorganizowanie powitania z pompą. Spytał 

ile badań wykonano. Sprzęt ten powinien przynosić dochód. Spytał czy ktoś boi się konkurencji 

dlatego celowo to blokuje. Pan Radny uważa, że należy zwrócić się z prośbą do Pana 

Marszałka, by jak najszybciej uruchomiono nową pracownię, ponieważ Szpitala nie stać  

na jałowy przestój. Ponadto, ludzie oczekują pomocy i badań. Pan Radny powiedział także,  

że nasza uchachana Gazeta Aleksandrowska, o której egzemplarz Pan Radny musi się zawsze 

starać napisała, że badania będą wykonywane już od następnego dnia a w rzeczywistości nie  

są wykonywane do dziś. Stwierdził, że niepotrzebnie Gazeta staje się niewiarygodna i traci 

swój autorytet w stosunku do pozostałych gazet na rynku, takich jak Gazeta Ciechocińska, 

Zdrój Ciechociński i inne tego typu. Pan Radny nie chciałby aby poprzez wprowadzanie w błąd 

mieszkańców Redaktor Naczelny, który wkłada wiele starań w swoją pracę utracił powagę 

Pisma. Dodał, że powiedział to dla dobra Gazety i czytelników. Powiedział, że po uzyskaniu 

informacji od Pana Prezesa na temat zadłużania się Szpitala do dziś jest w szoku. Zysk, który 

wypracował Szpital tworzy teraz tak zwaną poduszkę, jednak zdaniem Pana Radnego może ona 

szybko się przebić i znowu trzeba będzie borykać się z problemami finansowymi Szpitala.  

W opinii Pana Radnego jak najszybciej należy zorganizować spotkanie poświęcone problemom 

Szpitala. Ponadto powiedział, że żądania lekarzy dotyczące ich wynagrodzeń budzą zdziwienie 
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a nawet zgrozę. Cóż z tego, że Szpital jest modernizowany, jeśli nie będzie nas stać na jego 

utrzymanie. Powiedział również, że jakiś czas temu Pan Wojewoda na prośbę Rady zawiesił na 

jakiś czas działalność oddziału pediatrycznego. Ten czasu już minął, dlatego trzeba spytać kiedy 

będzie możliwe wznowienie działalności tego oddziału. Gdy Pan Radny miał małe dzieci, 

wszystkie cztery oddziały (ginekologia, położnictwo, neonatologia i pediatria) funkcjonowały. 

Teraz, gdy jest dziadkiem nie ma żadnego. Powiedział, że współczuje synowej i synowi, 

ponieważ muszą szukać pomocy w Toruniu. Dodał, że nie chciałby przeżywać takiego stresu 

jak rodzice, którzy odsyłani są do domu z informacją, by wrócili, jeśli stan zdrowia dziecka nie 

ulegnie poprawie. Jako ludzie z zewnątrz takie otrzymują odpowiedzi, ponieważ inaczej 

traktowani są mieszkańcy Miasta a inaczej mieszkańcy prowincji. Powiedział, że dużo jest 

skarg a przecież Szpital czy inny zakład to nie tylko mury i marmury – to jest ekipa, to jest 

grono pedagogiczne, to jest zespół lekarzy, to jest atmosfera, współpraca, kultura osobista, 

wrażliwość, sympatia, empatia a przede wszystkim dużo empatii i grzeczności, czego ostatnio 

brakuje. Pan Radny otrzymał także skargi imienne, które częściowo zostały rozwiązane, mimo 

wszystko należy znaleźć przyczynę złej atmosfery i pracować nad jej polepszeniem. Zdaniem 

Pana Radnego rzutuje to na opinie ludzi, którzy wkładają serce i zaangażowanie, w związku 

czym nie zasługują na zbiorową krytykę. W opinii Pana Radnego problemy należy 

rozwiązywać na bieżąco, poprzez rozmowę zanim dojdzie do gangreny, ponieważ potem 

amputacja palca czy paznokcia nie pomoże a cięcia będą bolesne. Spytał czy byłaby możliwość 

utworzenia położnictwa jednego dnia podobnie jak ginekologii jednego dnia, by w razie 

sytuacji kryzysowych ojciec nie musiał sam odgryzać pępowiny a otrzymał fachową pomoc.  

Z informacji jakie posiada Pan Radny zdarzały się sytuacje w okresie covidu, w których 

ciężarna niemal urodziła od bramą szpitala, ponieważ nikt nie chciał udzielić jej pomocy. 

Trzeba stanąć po  stronie chorych i potrzebujących, by mieli zaufanie do szpitala i by mieli 

pewność, że w razie potrzeby otrzymają pomoc a nie przepustkę do Radziejowa czy do Torunia. 

Dodał, że on tu jest urodzony i liczy na pomoc lokalną, tym bardziej że samorządy i nasze 

podatki powinny służyć a konstytucja mówi, że każdy ma równe prawo do ochrony zdrowia. 

Powiedział, że liczy na to, iż to ferrari w końcu odpali, trzeba także zwrócić się do prezesa, tego 

co tu był w gościach, tak się cieszył, radował, którego Pan Radny ma na fotce w gazecie  

z zapytaniem dlaczego to nie działa, czego zapomniano podpisać i uruchomić. Stwierdził,  

że jest to zagadkowe, być może jest konkurencyjne, bądź powiedzą, że trzeba zabrać  

to do Bydgoszczy ze względu na racjonalniejsze wykorzystanie tego sprzętu, a więc nie 

sprawdzi się wizja budowy lądowiska dla helikopterów, by mieszkańcy całej Polski mogli 

korzystać z tego cacaka, takiego nowoczesnego, takiego nowego, taki był piękny, taki 

amerykański wracając do filmu „Sami swoi”. Taki nowoczesny, taki amerykański niech nam 

służy jak najdłużej. 

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Tokarska powiedziała, że to pytanie było bardzo 

złożone, właściwie częściowo Pan Radny już sobie na nie odpowiedział. Dodała, że chcąc 

odnieść się do merytorycznych wartości tego pytania przychyla się do zorganizowania 

posiedzeń przez przewodniczących Komisji, być może wystarczy cały jeden dzień, by Pan 

Prezes dotarł na każde posiedzenie i każdemu Radnemu mógł wytłumaczyć te zawiłości 

organizacyjne, techniczne i finansowe, które niewątpliwie w tym Szpitalu są. W opinii Pani 

Starosty jest to trafiony pomysł, który pomoże w zrozumieniu tego szerokiego tematu.  

 

Radny Pan Konstanty Grzegórski powiedział, że na to spotkanie powinien zostać zaproszony  

ktoś od Pana Wojewody oraz z Narodowego Funduszu Zdrowia, by można było podyskutować 

z ludźmi kompetentnymi, ponieważ Radni nie wiedzą co dzieje się za kulisami a tam  

z pewnością dzieje się więcej niż podaje się do wiadomości publicznej.  
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Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Tokarska powiedziała, że zakresie otrzymania 

kontraktu na nowy sprzęt trwają cały czas rozmowy. Dodała, że naszej stronie zależy 

niewątpliwie na pozyskaniu tego kontraktu, co umożliwiłoby wykonywanie badań wszystkim, 

którzy tego potrzebują bezpłatnie – koszty ponoszone byłyby przez Narodowy Fundusz 

Zdrowia. Pani Starosta zaprosiła do rozmów wszystkich, którzy maja wpływ na zawarcie tego 

kontraktu. Dodała, że Pan Prezes robi wszystko co może, by ten kontrakt Szpital otrzymał jak 

najszybciej, gdyż jest to w interesie nas wszystkich. Pani Starosta poprosiła Główną Księgową 

Szpitala o wyjaśnienie spraw finansowych, natomiast o wyjaśnienie spraw kadrowych 

poprosiła Kierownika ds. Administracyjno-Organizacyjnych.   

 

Główna Księgowa Szpitala Pani Bożena Zachacz poinformowała, że za okres styczeń – 

kwiecień Szpital odnotował stratę finansową w kwocie 2.400.000,00 zł, średnio po 600.000,00 

zł miesięcznie. Dodała, że od miesiąca lutego Szpital nie otrzymuje rachunków za energię 

elektryczną, dlatego Pani Księgowa przyjęła kwotę 200.000,00 zł, w związku z czym podana 

wyżej strata finansowa jest kwotą szacunkową.  

 

Radny Pan Konstanty Grzegórski spytał ilu lekarzy zatrudnionych jest na kontraktach 

menadżerskich a ilu na podstawie umów o pracę. Dodał, że gdy Pani Starosta spytała  

na posiedzeniu jednej z Komisji ilu lekarzy zatrudnianych jest w Szpitalu, to Pani Księgowa 

nie potrafiła odpowiedzieć. Pan Radny powiedział, że był w szoku i dodał, że zostało  

to zapisane w protokole. Powiedział ponadto, że wybierając się na posiedzenie Komisji Rady 

Powiatu pracownicy Szpitala powinni być bardziej przygotowani. 

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Tokarska powiedziała, że Pan Radny otrzymał 

przedmiotową informację w formie pisemnej i poprosiła, by Pan Radny nie podnosił głosu, 

ponieważ nie służy to rozmowie.  

 

Radny Pan Konstanty Grzegórski spytał jakie są prognozy oraz wizje jako wieloletni 

pracownicy tyle lat borykający się z problemami, ponieważ raz jest pochmurnie a raz 

deszczowo.  

 

Główna Księgowa Szpitala Pani Bożena Zachacz powiedziała, że na obecną chwilę nie 

można przewidzieć jakie będą wizje ze względu na bardzo trudną sytuację ekonomiczną całego 

Państwa i służby zdrowia. Dodała, że od lipca planowane jest wprowadzone podwyżek, jednak 

do tej pory nie wiadomo jak zostaną one zrefundowane. 

 

Radny Pan Konstanty Grzegórski spytał czy są w tej sprawie wysyłane jakieś pisma  

do ministerstwa jeśli tak, to Pan Radny chciałby się z nimi zapoznać. Dodał, że być może  

są wysyłane a Jego opinia jest krzywdząca. Pan Radny obawia się, by od wysiłku nie dostali 

przepukliny. 

 

Główna Księgowa Szpitala Pani Bożena Zachacz powiedziała, że Szpital współpracuje  

ze związkami powiatu, szpitali a pisma są organizowane i wysyłane. Zapewniła, że ta sytuacja 

nie jest zaniedbywana.  

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Tokarska poinformowała, że Pan Prezes w dniu 

dzisiejszym nie uczestniczy w sesji, ponieważ działa w związkach pracodawców szpitali. 

Ponadto uczestniczy w rozmowach ze stroną rządową, z ministrami pracując dla dobra naszego 

Azpitala ale także dla wszystkich szpitali powiatowych w Polsce, w celu zmiany finansowania, 

by szpitale mogły w pełni realizować zakres swoich obowiązków i miały za to zapłacone 
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wystarczające środki. Pani Starosta w imieniu pracowników szpitala a także Pana Prezesa 

dodała, że w naszym Szpitalu, Prezes przy współpracy z Zarządem Szpitala robi wszystko,  

by nagłaśniać trudną sytuację finansową szpitali.  

 

Radny Pan Jerzy Draheim powiedział, że nigdy nie przypuszczał, iż będzie adwokatem 

Szpitala, jednakże trudno oczekiwać od Pań konkretnych informacji na temat Szpitala, choćby 

ze względu na to, iż trudno wychodzić przed szereg. Ponadto, na pewne tematy nie wypada 

mówić, nawet jeśli posiada się taką wiedzę. Dodał, że informacja w zakresie zatrudnienia 

została przedstawiona w sprawozdaniu. Powiedział także, że podziela zdanie Radnego Pana 

Konstantego Grzegórskiego w zakresie przeprowadzenia debaty na temat Szpitala, jednakże 

zdaniem Pana Radnego, w tej debacie powinien również uczestniczyć Prezes Szpitala, który 

posiada wiedzę na każdy temat związany ze Szpitalem. Ponadto powiedział, że chciałby 

zwrócić się do Pani Starosty w sprawie dotyczącej urządzenia o którym mówił Radny Pan 

Konstanty Grzegórski, to jest rezonansu, jednakże w opinii Pana Radnego osobą kompetentną 

do udzielenia informacji na ten temat jest sam Prezes Szpitala. Dodał, że staliśmy się 

zakładnikami Gazety, ponieważ wszędzie w mediach mowa jest o otwarciu pracowni  

i właściwie urządzenie to tylko latać nie potrafi, wszystko jest doskonałe i nagle cisza, nic się 

nie dzieje. Powiedział, że ludzie, którzy dzwonią i zapytaniem o możliwość skorzystania  

z badania odsyłani są z kwitkiem. Wobec powyższego stwierdził, że dobrze by było, aby  

w najbliższym czasie Pani Starosta zwróciła się do Pana Prezesa o przygotowanie i przesłanie 

Radnym informacji w przedmiotowym zakresie, by Radni mogli informować swoich 

wyborców. Dodał ponadto, że w tym momencie powinien zostać zamknięty temat Szpital, 

ponieważ najbardziej kompetentna osoba jest nieobecna na sesji, a pozostałe informacje 

zawarte zostały w przedstawionym sprawozdaniu. Zdaniem Pana Radnego, powinna odbyć się 

debata poświęcona tematyce Szpitala w której uczestniczyły będą osoby odpowiedzialne  

za Szpital. Przypomniał, że Komisja Finansowo-Budżetowa na każde swoje posiedzenie 

zaprasza Pana Prezesa, w związku z powyższym zaprosił wszystkich zainteresowanych  

na kolejne posiedzenia Komisji. Zwrócił się do Radnego Pana Maciej Włocha i dodał, że chyba 

nie wyszedł przed szereg. Powiedział, że podczas posiedzenia często dyskutuje się na temat 

zatrudnienia otrzymując informacje z pierwszej ręki. Dodał, że jest zaskoczony swoją 

pozytywną wypowiedzią na temat Szpitala.  

 

Radny Pan Maciej Włoch ad vocem wypowiedzi Pana Radnego Jerzego Draheim powiedział, 

że Pan Prezes uczestniczy niemalże w każdym posiedzeniu Komisji Finansowo-Budżetowej  

a w razie Jego nieobecności, w posiedzeniu uczestniczą wyznaczeni pracownicy. Dodał, że Pan 

Prezes zawsze jest otwarty na udzielanie informacji, nawet pod prywatnym numerem telefonu, 

jeśli zachodzi taka konieczność. Zdaniem Pana Radnego debata na temat Szpitala jest 

niezbędna, niemniej sam Pan Prezes nie wystarczy, dlatego powinien w niej uczestniczyć 

wysłannik NFZ, ponieważ jest to sytuacja, która dotyka szpitali powiatowych na terenie całej 

Polski a nie tylko naszego Szpitala. Sytuacja szpitali jest w tej chwili tragiczna a może być 

jeszcze gorsza. Pan Radny przychyla się do pomysłu zorganizowania debaty i będzie prosił 

Pana Prezesa o zaproszenie wysłannika z NFZ-u lub z Ministerstwa Zdrowia.  

 

Radna Pani Edyta Stefaniak-Mansour spytała Głównej Księgowej czy robiła kalkulację 

kosztów wynagrodzeń pracowniczych po wprowadzeniu podwyżek od 1 lipca br., jakich 

pracowników będzie to dotyczyło, jaką pula pieniędzy jest niezbędna i o ile wzrośnie 

zadłużenie Szpitala, w razie nie otrzymania refundacji z Narodowego Funduszu Zdrowia.  

 

Główna Księgowa Szpitala Pani Bożena Zachacz powiedziała, że ustawa obejmuje 

wszystkich pracowników Szpitala oraz, że symulacja była przeprowadzona.  
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Radna Pani Edyta Stefaniak-Mansour spytała czy bez względu na to jakie wynagrodzenie 

posiada dany pracownik.  

 

Główna Księgowa Szpitala Pani Bożena Zachacz powiedziała, że mowa o minimalnej 

zasadniczej.  

 

Radna Pani Edyta Stefaniak-Mansour spytała ilu pracownikom trzeba będzie podnieść 

wynagrodzenie oraz jaka to będzie kwota.  

 

Główna Księgowa Szpitala Pani Bożena Zachacz powiedziała, że przeciętnie będzie to kwota 

w przybliżeni 500.000,00 zł miesięcznie.  

 

Radna Pani Edyta Stefaniak-Mansour spytała czy to kwota samej podwyżki. 

 

Główna Księgowa Szpitala Pani Bożena Zachacz powiedziała, że to kwota wraz  

z pochodnymi.  

 

Radna Pani Edyta Stefaniak-Mansour powiedziała, że wynika z tego. iż zadłużenie 

wzrosłoby o połowę, gdyby Szpital nie otrzymał żadnych środków  

na wynagrodzenia.   

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski spytał czy ktoś jeszcze chciałby 

zabrać głos w tym punkcie. Wobec braku chętnych do dalszej dyskusji zamknął dyskusję  

i stwierdził, że Rada Powiatu rozpatrzyła sprawozdanie z działalności Powiatowego Szpitala  

w Aleksandrowie Kujawskim Spółka z o.o. za 2022 rok.  

 

 

27.  ROZPATRZENIE SPRAWOZDANIA Z DZIAŁALNOŚCI ZARZĄDU DRÓG 

POWIATOWYCH W ALEKSANDROWIE KUJAWSKIM ZA 2022 ROK. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski przystąpił do procedowania 

punktu 27 – rozpatrzenie sprawozdania z działalności Zarządu Dróg Powiatowych  

w Aleksandrowie Kujawskim za 2022 rok i dodał, że uchwała Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego w sprawie ustalenia planu pracy Rady stanowi, że w II kwartale 2023 roku 

Rada rozpatruje, między innymi, sprawozdanie z działalności Zarządu Dróg Powiatowych  

w Aleksandrowie Kujawskim za 2022 rok. Sprawozdanie opracował i przedstawił Radzie 

Dyrektor jednostki. Radni otrzymali ją wraz z materiałami sesyjnymi. Pan Przewodniczący 

poprosił Wiceprzewodniczącą Komisji Mienia Powiatu i Infrastruktury Technicznej Panią  

Mariolę Banaszkiewicz o wystąpienie i przedstawienie opinii Komisji. 

 

Wiceprzewodnicząca Komisja Mienia Powiatu i Infrastruktury Technicznej Pani Mariola 

Banaszkiewicz powiedział, że Komisja zapoznała się ze sprawozdaniem z działalności Zarządu 

Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim za 2022 rok. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję. Spytał kto 

chciałby zabrać głos w tym punkcie. 

 

Radny Pan Konstanty Grzegórski powiedział, że zdecydował się na zabranie głosu w celu 

wyrażenia spójności pomiędzy poprzednim punktem a obecnym. Przy poprzednim punkcie 

było wiele wątpliwości i zdaniem Pana Radnego niska ocena, natomiast Zarząd Dróg 
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Powiatowych Pan Radny chciałby pochwalić. Dodał, że jakiś czas temu przeprowadzono 

kontrolę w tej Jednostce, w wyniku której zatrudniona została nowa kadra a sprzęt jest 

sukcesywnie uzupełniany. Ponadto, w ostatnim czasie zakupiony został remonter drogowy. Pan 

Radny powiedział, że w czasie sesji otrzymał telefon od mieszkańców miejscowości Kruszynek 

z informacją o podjęciu prac montowych na drodze w tej miejscowości. Pan Radny stwierdził, 

że świeża miotła dobrze zamiata dlatego trzeba z tego zjawiska czasami korzystać. Dodał,  

że Pan Dyrektor wraz z nowym personelem dobrze się sprawdzili, w szczególności biorąc pod 

uwagę trafiony pomysł podziału załogi na dwie brygady w okresie zimowego utrzymania dróg, 

co skutkowało ograniczeniem korzystania z usług zewnętrznych firm, które za samo 

pozostawanie w gotowości otrzymywały wynagrodzenie. Dodał, że widoczna jest zmiana 

charakteru pracy, dlatego w opinii Pana Radnego pracownicy Zarządu Dróg Powiatowych, 

którzy pracują na złe i na dobre pod względem pogody powinni zostać docenieni, poprzez 

przyznanie podwyżek. Powiedział, że premie i nagrody ostatnio źle się kojarzą i by nie było 

podobnych i niesmacznych sytuacji należy konkretnie podnieść pensje bądź w inny sposób 

docenić pracowników, ponieważ od ich zaangażowania zależy wynik i opinia w terenie. 

Ponadto, Pan Radny zauważył konieczność zwiększenia budżetu Jednostki na zakup emulsji 

raz grysu ponieważ nakłady, które teraz posiada ZDP prawdopodobnie wystarczą na miesiąc - 

dwa pracy remonterem drogowym. Pan Radny nie chciałby aby z remonterem było podobnie 

jak z „ferrari” a więc nie chciałby aby było tylko garażowane lecz pracowało i nadrabiało 

zaległości. Pan Radny stwierdził, że jeśli Szpital nie będzie funkcjonował, to w Powiecie muszą 

być piękne drogi, by można było szybko i bezpiecznie dojechać do innych szpitali, które 

oddalone są o 40 km i więcej. Toruń, co prawda jest najmniej oddalony, jednak Pan Radny  

ma obawy o korki na  moście. Stwierdził, że wspomniane dwie jednostki muszą być oczkiem 

w głowie dlatego należy tym jednostkom przekazywać każdą nadwyżkę budżetową, która 

zostanie racjonalnie wykorzystana i podniesie bezpieczeństwo mieszkańców.  

 

Radna Pani Renata Golec powiedziała, że zgadza się z Panem Radnym w kwestii 

wynagrodzeń, natomiast nie zgadza się z trafnością używania przytoczonych przysłów. 

Posiedziała, że przysłowia są mądrością naszego narodu, dlatego należy ich używać trafnie  

do danej sytuacji. Dodała, że mamy fajnych dyrektorów, których należy darzyć szacunkiem. 

 

Radny Pan Konstanty Grzegórski powiedział, że brak krytyki w kierunku pozostałych 

dyrektorów jest z Jego strony uznaniem.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski spytał czy ktoś jeszcze chciałby 

zabrać głos w tym punkcie. Wobec braku chętnych do dalszej dyskusji Przewodniczący 

zamknął dyskusję i stwierdził, że Rada Powiatu rozpatrzyła sprawozdanie z działalności 

Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim z 2022 rok.  

 

 

28.  PODJĘCIE UCHWAŁY ZMIENIAJĄCEJ UCHWAŁĘ NR I/22/2018 RADY  

POWIATU ALEKSANDROWSKIEGO Z DNIA 19 LISTOPADA 2018 ROKU  

W SPRAWIE USTALENIA SKŁADU OSOBOWEGO KOMISJI MIENIA 

POWIATU I INFRASTRUKTURY TECHNICZNEJ. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie 

punktu 28 – podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr I/22/2018 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 19 listopada 2018 roku w sprawie ustalenia składu osobowego 

Komisji Mienia Powiatu i Infrastruktury Technicznej  powiedział, że w dniu wczorajszym 

Radny Pan Sławomir Michalak złożył rezygnację z członkostwa w Komisji Mienia Powiatu  
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i Infrastruktury Technicznej. Dodał, że na podstawie uchwały Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego w sprawie powołania komisji stałych i ustalenia przedmiotu ich działania, 

w skład komisji stałych wchodzi sześcioro radnych. W związku ze złożeniem rezygnacji  

z członkostwa w Komisji Mienia Powiatu i Infrastruktury Technicznej przez Radnego Pana 

Sławomira Michalaka zachodzi konieczność uzupełnienia składu przedmiotowej Komisji. 

Przewodniczący otworzył dyskusję i poprosił o składanie kandydatur do składu w/w Komisji. 

 

Radna Pani Ewelina Lewandowska zgłosiła kandydaturę Radnego Pana Adama Potaczka  

do składu osobowego Komisji Mienia Powiatu i Infrastruktury Technicznej.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski spytał czy Radny Pan Adam 

Potaczek wyraża zgodę.  

 

Radny Pan Adam Potaczek powiedział, że wyraża zgodę. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski spytał czy są inne kandydatury. 

Innych kandydatur nie było, w związku z powyższym Przewodniczący zamknął listę 

kandydatur i poddał pod głosowanie projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr I/22/2018 Rady 

Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 19 listopada 2018 roku w sprawie ustalenia składu 

osobowego Komisji Mienia Powiatu i Infrastruktury Technicznej. 

 

Przebieg głosowania:  

ZA: Mariola Banaszkiewicz, Agata Ceglewska, Jerzy Draheim, Renata Golec, Konstanty 

Grzegórski, Magdalena Kiciak-Kucharska, Ewelina Lewandowska, Andrzej Łozicki, Sławomir 

Michalak, Edyta Stefaniak-Mansour, Arkadiusz Świątkowski, Małgorzata Wdowczyk, Maciej 

Włoch, Dariusz Wochna. 

PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: Adam Potaczek. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski stwierdził, że przy jednym 

głosie wstrzymującym się Wysoka Rada podjęła uchwałę. Pan Przewodniczący pogratulował 

Radnemu Panu Adamowi Potaczkowi.  

 

Uchwała Nr XLII/401/2023 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 25 maja 2023 r. 

zmieniająca uchwałę Nr I/22/2018 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia  

19 listopada 2018 roku w sprawie ustalenia składu osobowego Komisji Mienia Powiatu  

i Infrastruktury Technicznej. 

 

 

29.   PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE PRZEKAZANIA SKARGI ZŁOŻONEJ 

PRZEZ PANA A. S. WEDŁUG WŁAŚCIWOŚCI. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie 

punktu 29 – podjęcie uchwały w sprawie przekazania skargi złożonej przez Pana A. S. według 

właściwości i poinformował, że w dniu 22 maja 2023 roku wpłynęła skarga Pana A. S.  

na działalność Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Aleksandrowskiego. W dniu dzisiejszym 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji rozpoznała sprawę skargi i stwierdziła, że Rada Powiatu 

Aleksandrowskiego nie jest właściwa do rozpatrzenia przedmiotowej skargi. Komisja 

zarekomendowała Radzie przekazanie skargi, zgodnie z właściwością, Wojewodzie Kujawsko-

Pomorskiemu. Przewodniczący poprosił Przewodniczącą Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 
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Panią Edytę Stefaniak-Mansour o wystąpienie i przedstawienie uchwały Komisji. 

 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Pani Edyta Stefaniak-Mansour 

powiedziała, że w dniu 22 maja 2023 roku do Przewodniczącego Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego wpłynęła skarga Pana A.S. na działalność Komisji Rewizyjnej Rady 

Powiatu Aleksandrowskiego. Skarga dotyczyła braku przygotowania Członków Komisji oraz 

niewłaściwego potraktowania Skarżącego podczas posiedzenia Komisji, które miało miejsce  

w dniu 2 marca 2023 roku. Przewodniczący Rady Powiatu przekazał skargę do Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji celem jej rozpatrzenia i przygotowania projektu uchwały rady powiatu. 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji na posiedzeniu w dniu 25 maja 2023 roku zapoznała się  

z treścią skargi, protokołem z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu z dnia 2 marca 

2023 roku oraz wyjaśnieniami złożonymi przez radcę prawnego Starostwa Powiatowego  

w Aleksandrowie Kujawskim. Komisja stwierdziła, że zgodnie z art. 229 pkt 4  Kodeks 

postępowania administracyjnego rada rozpatruje skargi na działalność zarządu powiatu oraz 

starosty a także kierowników powiatowych służb, inspekcji i straży i innych jednostek 

organizacyjnych. Zgodnie z art. 223 § 1 Kpa organy państwowe, organy samorządu 

terytorialnego i inne organy samorządowe oraz organy organizacji społecznych - rozpatrują 

oraz załatwiają skargi i wnioski w ramach swojej właściwości. Z powyższego przepisu wynika 

obowiązek przestrzegania przez organ swojej właściwości z urzędu. Cytowane powyżej 

artykuły a także przepisy szczególne nie zastrzegają właściwości organu stanowiącego  

do rozpatrywania skarg na swoje organy wewnętrzne, to jest komisje. Charakter zarzutów 

zawartych w przedmiotowej skardze związany jest z działalnością komisji rewizyjnej będącej 

wewnętrznym organem rady powiatu a zatem skargę należy zakwalifikować jako skargę  

na samą radę powiatu. W związku z powyższym Komisja stwierdziła, że rada powiatu nie jest 

organem właściwym do rozpatrzenia przedmiotowej skargi. W świetle przeanalizowanych 

przepisów oraz złożonych wyjaśnień Komisja Skarg, Wniosków i Petycji uznała, że skargę 

Pana A. S. na działalność Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Aleksandrowskiego należy 

przekazać, zgodnie z właściwością Wojewodzie Kujawsko-Pomorskiemu. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję. Spytał kto 

chciałby zabrać głos w tym punkcie. Wobec braku chętnych do dyskusji zamknął dyskusję  

i poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie przekazania skargi złożonej przez Pana 

A.S. według właściwości.  

 

Przebieg głosowania:  

ZA: Mariola Banaszkiewicz, Agata Ceglewska, Jerzy Draheim, Renata Golec, Konstanty 

Grzegórski, Magdalena Kiciak-Kucharska, Ewelina Lewandowska, Andrzej Łozicki, Sławomir 

Michalak, Adam Potaczek, Edyta Stefaniak-Mansour, Arkadiusz Świątkowski, Małgorzata 

Wdowczyk, Maciej Włoch, Dariusz Wochna. 

PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: brak głosów. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski stwierdził, że Rada Powiatu 

podjęła uchwałę jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr XLII/402/2023 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 25 maja 2023 r. w sprawie 

przekazania skargi złożonej przez Pana A.S. według właściwości. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski poprosił o uczczenie minutą 

ciszy zmarłego wieloletniego pracownika Starostwa Powiatowego Pana Marka Linowskiego. 
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30. OŚWIADCZENIA I INFORMACJE. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie 

punktu 30 – oświadczenia i informacje i spytał kto chciałby złożyć oświadczenia lub 

informację. 

 

Radny Pan Konstanty Grzegórski powiedział, że dał się zaskoczyć, gdyż nie ma już dobrego 

refleksu i dodał, że skromna była ta minuta ciszy, jednakże chciałby zwrócić uwagę  

na to, iż w dniu dzisiejszym obchodzony jest dzień walki z terroryzmem a także obchodzona 

jest siedemdziesiąta rocznica śmierci Witolda Pileckiego – rotmistrza, który ma niebagatelne 

zasługi w odzyskaniu przez Polskę niepodległości. Dodał, że należy dawać przykład poprzez 

wydobywanie z niepamięci historycznej prawdziwych patriotów. Powiedział, że włos się jeży 

patrząc na to co dzieje się wokół Ministra Czarnka. Niemcy przyjeżdżają i próbują ustawiać 

naszych. Trzeba powiedzieć temu dość, ponieważ nasi przodkowie nie na próżno przelewali 

krew. Powiedział, że nie można dać się zagnać do zagrody pod niemiecki bat. Wobec 

powyższego poprosił o podkreślanie i historyczne akcenty. Powiedział ponadto, że pytając   

Dyrektora Zespołu Szkól Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim o obchody Dnia żołnierzy 

wyklętych, którzy mieli swoje zasługi dla niepodległości Polski, był okres pogardy, jednak teraz 

należy im zwrócić należyty szacunek i oddać honor, otrzymał informację, iż ten Dzień nie był 

uczczony. Uczczono jedynie Dzień patrona Szkoły. Powiedział, że tam gdzie jest mundurówka 

powinien być większy nacisk na patriotyczne wychowanie. Ten mundur ma za zadanie służyć 

Polsce i Polakom dla ich bezpieczeństwa, ducha narodowego, którego trzeba odbudowywać  

i hartować czego Pan Radny domaga się przy każdej zbiorowej okoliczności a nie tylko podczas 

składania wiązanek z okazji obchodów święta 3-go Maja, które jest bardzo istotne i innych 

przyzwyczajeń poprzedniej epoki. Pan Radny zawnioskował o uczczenie minutą ciszy 

rotmistrza Witolda Pileckiego.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski w związku ze złożonym wnioskiem 

poprosił o uczczenie minutą ciszy rotmistrza Witolda Pileckiego. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski spytał czy ktoś chciałby złożyć 

oświadczenie lub informację. Nikt więcej nie zgłosił chęci złożenia oświadczenia lub 

informacji, związku z powyższym Przewodniczący przeszedł do procedowania kolejnego 

punktu.  

 

 

31.  ZAMKNIĘCIE OBRAD XLII SESJI RADY POWIATU. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski podziękował Radnym oraz 

wszystkim obecnym za udział w obradach oraz pogratulował Zarządowi Powiatu. Wobec 

wyczerpania porządku obrad Przewodniczący zamknął XLII sesję Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego.  

 

Zamknięcie obrad XLII sesji nastąpiło o godzinie 1310. 

 

 

ZAŁĄCZNIKI: 

 

1. Zawiadomienie o zwołaniu XLII sesji Rady Powiatu z dnia 18 maja  2023 roku. 

2. Porządek obrad XLII sesji Rady Powiatu Aleksandrowskiego. 
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3. Potwierdzenie odbioru materiałów na XLII sesję Rady Powiatu. 

4. Lista obecności Radnych na XLII sesji Rady Powiatu Aleksandrowskiego. 

5. Lista obecności Gości na XLII sesji Rady Powiatu Aleksandrowskiego. 

6. Email z dnia 18 maja 2023 roku w sprawie przekazania Zawiadomienia  

o zwołaniu XLII  sesji Rady Powiatu skierowany do Radnych Powiatu 

Aleksandrowskiego.  

7. Email z dnia 18 maja 2023 roku w sprawie zwołania XLII sesji Rady Powiatu 

skierowany do kierowników jednostek organizacyjnych powiatu, służb, inspekcji  

i straży.  

8. Email z dnia 18 maja 2023 roku w sprawie zamieszczenia w siedzibie urzędu 

miasta/gminy na terenie Powiatu Aleksandrowskiego Zawiadomienia 

Przewodniczącego Rady Powiatu Aleksandrowskiego w sprawie zwołania  

XLII sesji Rady Powiatu.  

9. Email z dnia 18 maja 2023 roku skierowany do Redaktora Naczelnego Gazety 

Aleksandrowskiego w sprawie zwołania XLII sesji Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego. 

10. Wniosek Zarządu Powiatu z dnia 18 maja 2023 roku o wprowadzenie do porządku 

obrad XLII sesji Rady Powiatu Aleksandrowskiego projektów uchwał. 

11. Sprawozdanie Starosty Aleksandrowskiego z działalności Zarządu Powiatu 

Aleksandrowskiego za okres miedzy XL a XLII sesją Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego. 

12. Projekt uchwały Rady Powiatu Aleksandrowskiego w sprawie udzielenia Zarządowi 

Powiatu Aleksandrowskiego wotum zaufania. 

13. Raport o stanie powiatu aleksandrowskiego za rok 2022. 

14. Głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu w sprawie udzielenia Zarządowi 

Powiatu Aleksandrowskiego wotum zaufania. 

15. Uchwała Nr XLII/383/2023 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 25 maja 2023 

roku w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu Aleksandrowskiego wotum zaufania. 

16. Projekt uchwały Rady Powiatu Aleksandrowskiego w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Powiatu 

Aleksandrowskiego za 2022 rok. 

17. Głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu  w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Powiatu 

Aleksandrowskiego za 2022 rok. 

18. Uchwała Nr XLII/384/2023 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 25 maja 2023 

roku w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem 

z wykonania budżetu Powiatu Aleksandrowskiego za 2022 rok. 

19. Uchwała nr 517/2023 Zarządu Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 24 kwietnia 2023 

r. w sprawie przyjęcia sprawozdania finansowego za rok 2022. 

20. Pismo Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy w sprawie przekazania 

opinii o przedłożonym przez Zarządu Powiatu Aleksandrowskiego sprawozdaniu  

z wykonania budżetu za 2022 rok wraz z informacją o stanie mienia Powiatu. 

21. Uchwała nr 6/S/2023 Składu Orzekającego Nr 10 w Bydgoszczy z dnia 5 kwietnia 

2023 roku w sprawie wyrażenia opinii o przedłożonym przez Zarząd Powiatu 

Aleksandrowskiego sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2022 rok wraz  

z informacją o stanie mienia Powiatu. 

22. Projekt uchwały Rady Powiatu Aleksandrowskiego w sprawie udzielenia 

absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2022 rok. 

23. Głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu w sprawie udzielenia 

absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2022 rok. 
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24. Uchwała Nr XLII/385/2023 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 25 maja 2023 

roku w sprawie udzielenia absolutorium z tytułu wykonania budżetu  

za 2022 rok. 

25. Pismo Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy w sprawie przekazania 

opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Aleksandrowskiego w sprawie 

absolutorium dla Zarządu Powiatu Aleksandrowskiego za 2022 r. 

26. Uchwała Nr 5/Kr/2023 Składu Orzekającego Nr 10 w Bydgoszczy z dnia 11 maja 

2023 roku w sprawie opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego w sprawie absolutorium dla Zarządu Powiatu 

Aleksandrowskiego za 2022 r. 

27. Uchwała Nr 5/2023 Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 

8 maja w sprawie wniosku o udzielenie absolutorium Zarządowi Powiatu 

Aleksandrowskiego za rok 2022. 

28. Projekt uchwały Rady Powiatu Aleksandrowskiego w sprawie przyjęcia oceny 

zasobów pomocy społecznej za rok 2022 dla Powiatu Aleksandrowskiego. 

29. Głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia oceny 

zasobów pomocy społecznej za rok 2022 dla Powiatu Aleksandrowskiego. 

30. Uchwała Nr XLII/386/2023 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 25 maja 2023 

roku w sprawie przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2022 dla 

Powiatu Aleksandrowskiego. 

31. Projekt uchwały Rady Powiatu Aleksandrowskiego w sprawie w sprawie oceny 

działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej im. Edwarda Stachury w Aleksandrowie 

Kujawskim za 2022 rok. 

32. Głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu w sprawie oceny działalności 

Warsztatu Terapii Zajęciowej im. Edwarda Stachury w Aleksandrowie Kujawskim 

za 2022 rok. 

33. Uchwała Nr XLII/387/2023 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 25 maja 2023 

roku w sprawie w sprawie oceny działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej  

im. Edwarda Stachury w Aleksandrowie Kujawskim za 2022 rok. 

34. Projekt uchwały Rady Powiatu Aleksandrowskiego w sprawie oceny działalności 

Warsztatu Terapii Zajęciowej „Karczemka” w Otłoczynie za 2022 rok. 

35. Głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu  w sprawie oceny działalności 

Warsztatu Terapii Zajęciowej „Karczemka” w Otłoczynie za 2022 rok. 

36. Uchwała  Nr XLII/388/2023 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 25 maja 2023 

r. w sprawie oceny działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej „Karczemka”  

w Otłoczynie za 2022 rok. 

37. Projekt uchwały Rady Powiatu Aleksandrowskiego w sprawie przyjęcia 

sprawozdania z realizacji „Programu współpracy Powiatu Aleksandrowskiego  

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi uprawnionymi podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2022”. 

38. Głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu  w sprawie przyjęcia 

sprawozdania z realizacji „Programu współpracy Powiatu Aleksandrowskiego  

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi uprawnionymi podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2022”. 

39. Uchwała Nr XLII/386/2023 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 25 maja 2023 

roku w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji „Programu współpracy Powiatu 

Aleksandrowskiego z organizacjami pozarządowymi oraz innymi uprawnionymi 

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2022”. 

40. Projekt uchwały Rady Powiatu Aleksandrowskiego w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego za 2022 rok Samodzielnego Publicznego Zakładu 
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Leczniczo-Opiekuńczego w Raciążku. 

41. Głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego za 2022 rok Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Leczniczo-Opiekuńczego w Raciążku. 

42. Uchwała Nr XLII/390/2023 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 25 maja 2023 

roku w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2022 rok 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo-Opiekuńczego w Raciążku. 

43. Projekt uchwały Rady Powiatu Aleksandrowskiego w sprawie oceny sytuacji 

ekonomiczno-finansowej Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo-

Opiekuńczego w Raciążku. 

44. Głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu w sprawie oceny sytuacji 

ekonomiczno-finansowej Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo-

Opiekuńczego w Raciążku. 

45. Uchwała Nr XLII/391/2023 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 25 maja 2023 

roku w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno-finansowej Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Leczniczo-Opiekuńczego w Raciążku. 

46. Projekt uchwały Rady Powiatu Aleksandrowskiego zmieniającej uchwałę  

Nr XXXVIII/357/2022 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 19 grudnia 2022 r. 

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2022. 

47. Głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę  

Nr XXXVIII/357/2022 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 19 grudnia 2022 r. 

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2023. 

48. Uchwała Nr XLII/392/2023 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 25 maja 2023 

roku zmieniająca uchwałę Nr XXXVIII/357/2022 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 19 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia budżetu 

Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2023. 

49. Projekt uchwały Rady Powiatu Aleksandrowskiego zmieniającej uchwałę  

Nr XXXVIII/358/2022 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 19 grudnia 2022 r. 

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Aleksandrowskiego na lata 2022-2029. 

50. Głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę  

Nr XXXVIII/358/2022 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 19 grudnia 2022 r. 

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Aleksandrowskiego na lata 2022-2029. 

51. Uchwała Nr XLII/393/2023 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 25 maja 2023 

roku zmieniająca uchwałę Nr XXXVIII/358/2022 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 19 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2022-2029. 

52. Projekt uchwały Rady Powiatu aleksandrowskiego zmieniającej uchwałę  

nr XL/369/2023 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 24 marca 2023 roku  

w sprawie wyrażenia zgody na wynajem przez Stowarzyszenie na Rzecz Dzieci  

i Osób z Niepełnosprawnością „Radosny Zakątek” lokali użytkowych położonych 

w budynku byłego internatu Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim 

na okres powyżej 3 lat oraz wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia umowy najmu. 

53. Głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę  

Nr XL/369/2023 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 24 marca 2023 roku  

w sprawie wyrażenia zgody na wynajem przez Stowarzyszenie na Rzecz Dzieci  

i Osób z Niepełnosprawnością „Radosny Zakątek” lokali użytkowych położonych 

w budynku byłego internatu Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim 
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na okres powyżej 3 lat oraz wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia umowy najmu. 

54. Uchwała Nr XLII/394/2023 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 25 maja 2023 

r. zmieniająca uchwałę nr XL/369/2023 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 

24 marca 2023 roku w sprawie wyrażenia zgody na wynajem przez Stowarzyszenie 

na Rzecz Dzieci i Osób z Niepełnosprawnością „Radosny Zakątek” lokali 

użytkowych położonych w budynku byłego internatu Zespołu Szkół Nr 1 CKP  

w Aleksandrowie Kujawskim na okres powyżej 3 lat oraz wyrażenia zgody  

na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy najmu. 

55. Projekt uchwały Rady Powiatu Aleksandrowskiego w sprawie wyrażenia zgody  

na wynajem przez Placówkę Socjalizacyjną w Aleksandrowie Kujawskim lokali 

użytkowych położonych w budynku byłego internatu Zespołu Szkół Nr 1 CKP  

w Aleksandrowie Kujawskim na okres powyżej 3 lat oraz  wyrażenia zgody  

na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy najmu. 

56. Głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody  

na wynajem przez Placówkę Socjalizacyjną w Aleksandrowie Kujawskim lokali 

użytkowych położonych w budynku byłego internatu Zespołu Szkół Nr 1 CKP  

w Aleksandrowie Kujawskim na okres powyżej 3 lat oraz  wyrażenia zgody  

na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy najmu. 

57. Uchwała Nr XLII/395/2023 2023 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 25 maja 

2023 r. w sprawie wyrażenia zgody na wynajem przez Placówkę Socjalizacyjną  

w Aleksandrowie Kujawskim lokali użytkowych położonych w budynku byłego 

internatu Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim na okres powyżej 

3 lat oraz  wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu 

zawarcia umowy najmu 

58. Projekt uchwały Rady Powiatu Aleksandrowskiego w sprawie wyrażenia zgody  

na wynajem przez Zespół Muzyczny Camerata Vladislavia Impresariat Camerata – 

Niepubliczna Szkoła Muzyczna I st Camerata Vladislavia Marek Dzięcielewski  

w Aleksandrowie Kujawskim, Niepubliczna Szkoła Muzyczna I st „Artis”  

w Kowalach/k. Gdańska Marek Dzięcielewski lokali użytkowych położonych  

w budynku byłego internatu Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim 

na okres powyżej 3 lat oraz wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia umowy najmu. 

59. Głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody  

na wynajem przez Zespół Muzyczny Camerata Vladislavia Impresariat Camerata – 

Niepubliczna Szkoła Muzyczna I st Camerata Vladislavia Marek Dzięcielewski  

w Aleksandrowie Kujawskim, Niepubliczna Szkoła Muzyczna I st „Artis”  

w Kowalach/k. Gdańska Marek Dzięcielewski lokali użytkowych położonych  

w budynku byłego internatu Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim 

na okres powyżej 3 lat oraz wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia umowy najmu. 

60. Uchwała Nr XLII/396/2023 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 25 maja 2023 

r. w sprawie wyrażenia zgody na wynajem przez Zespół Muzyczny Camerata 

Vladislavia Impresariat Camerata – Niepubliczna Szkoła Muzyczna I st Camerata 

Vladislavia Marek Dzięcielewski w Aleksandrowie Kujawskim, Niepubliczna 

Szkoła Muzyczna I st „Artis” w Kowalach/k. Gdańska Marek Dzięcielewski lokali 

użytkowych położonych w budynku byłego internatu Zespołu Szkół Nr 1 CKP  

w Aleksandrowie Kujawskim na okres powyżej 3 lat oraz wyrażenia zgody  

na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy najmu. 

61. Projekt uchwały Rady Powiatu Aleksandrowskiego w sprawie wyrażenia zgody  
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na wynajem przez Stowarzyszenie „Kuźnia talentów Peron 9 i ¾ ” w Aleksandrowie 

Kujawskim lokalu użytkowego położonego w budynku byłego internatu Zespołu 

Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim na okres powyżej 3 lat oraz 

wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia 

umowy najmu. 

62. Głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody  

na wynajem przez Stowarzyszenie „Kuźnia talentów Peron 9 i ¾ ” w Aleksandrowie 

Kujawskim lokalu użytkowego położonego w budynku byłego internatu Zespołu 

Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim na okres powyżej 3 lat oraz 

wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia 

umowy najmu. 

63. Uchwała Nr XLII/397/2023 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 25 maja 2023 

r. w sprawie wyrażenia zgody na wynajem przez Stowarzyszenie „Kuźnia talentów 

Peron 9 i ¾ ” w Aleksandrowie Kujawskim lokalu użytkowego położonego  

w budynku byłego internatu Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim 

na okres powyżej 3 lat oraz wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia umowy najmu. 

64. Projekt uchwały Rady Powiatu Aleksandrowskiego w sprawie wyrażenia zgody  

na wynajem przez Państwowe Gospodarstwo Wodne Wody Polskie w Warszawie 

lokalu użytkowego położonego w budynku byłego internatu Zespołu Szkół Nr 1 

CKP w Aleksandrowie Kujawskim na okres powyżej 3 lat oraz  wyrażenia zgody  

na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy najmu. 

65. Głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody  

na wynajem przez Państwowe Gospodarstwo Wodne Wody Polskie w Warszawie 

lokalu użytkowego położonego w budynku byłego internatu Zespołu Szkół Nr 1 

CKP w Aleksandrowie Kujawskim na okres powyżej 3 lat oraz  wyrażenia zgody  

na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy najmu. 

66. Uchwała Nr XLII/398/2023 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 25 maja 2023 

r. w sprawie wyrażenia zgody na wynajem przez Państwowe Gospodarstwo Wodne 

Wody Polskie w Warszawie lokalu użytkowego położonego w budynku byłego 

internatu Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim na okres powyżej 

3 lat oraz  wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu 

zawarcia umowy najmu. 

67. Projekt uchwały Rady Powiatu Aleksandrowskiego w sprawie wyrażenia zgody  

na wynajem przez Biuro Kujawsko-Pomorskiej Izby Rolniczej w Przysieku lokalu 

użytkowego położonego w budynku byłego internatu Zespołu Szkół Nr 1 CKP  

w Aleksandrowie Kujawskim na okres powyżej 3 lat oraz  wyrażenia zgody  

na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy najmu. 

68. Głosowanie nad projektem chwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody  

na wynajem przez Biuro Kujawsko-Pomorskiej Izby Rolniczej w Przysieku lokalu 

użytkowego położonego w budynku byłego internatu Zespołu Szkół Nr 1 CKP  

w Aleksandrowie Kujawskim na okres powyżej 3 lat oraz  wyrażenia zgody  

na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy najmu. 

69. Uchwała Nr XLII/399/2023 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 25 maja 2023 

r. w sprawie wyrażenia zgody na wynajem przez Biuro Kujawsko-Pomorskiej Izby 

Rolniczej w Przysieku lokalu użytkowego położonego w budynku byłego internatu 

Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim na okres powyżej 3 lat oraz  

wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia 

umowy najmu. 

70. Projekt uchwały Rady Powiatu Aleksandrowskiego w sprawie wyrażenia zgody  
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na wynajem przez Biuro Kujawsko-Pomorskiego Ośrodka Doradztwa Rolniczego 

w Minikowie lokali użytkowych położonych w budynku byłego internatu Zespołu 

Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim na okres powyżej 3 lat oraz 

wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia 

umowy najmu. 

71. Głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody  

na wynajem przez Biuro Kujawsko-Pomorskiego Ośrodka Doradztwa Rolniczego 

w Minikowie lokali użytkowych położonych w budynku byłego internatu Zespołu 

Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim na okres powyżej 3 lat oraz 

wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia 

umowy najmu. 

72. Uchwała Nr XLII/400/2023 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 25 maja 2023 

r. w sprawie wyrażenia zgody na wynajem przez Biuro Kujawsko-Pomorskiego 

Ośrodka Doradztwa Rolniczego w Minikowie lokali użytkowych położonych  

w budynku byłego internatu Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim 

na okres powyżej 3 lat oraz wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu 

zawarcia umowy najmu. 

73. Pismo Kierownika PCPR w Aleksandrowie Kujawskim w sprawie przekazania 

sprawozdania z efektów pracy Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Aleksandrowie Kujawskim – Organizatora rodzinnej pieczy zastępczej  

w Powiecie Aleksandrowskim w 2022 roku. 

74. Sprawozdanie z efektów pracy Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Aleksandrowie kujawskim – Organizatora rodzinnej pieczy zastępczej  

w Powiecie Aleksandrowskim w 2022 roku. 

75. Informacja z działalności Domu Pomocy Społecznej w Zakrzewie za 2022 rok. 

76. Pismo Prezesa Powiatowego Szpitala w Aleksandrowie Kujawskim w sprawie 

przekazania informacji z działalności Powiatowego Szpitala w Aleksandrowie 

Kujawskim Spółka z o.o. za 2022 rok.  

77. Pismo Prezesa Powiatowego Szpitala w Aleksandrowie Kujawskim Spółka z o.o. 

w sprawie sprostowania omyłki pisarskiej. 

78. Email z dnia 19 maja 2023 r. skierowany do Radnych Powiatu Aleksandrowskiego 

w sprawie przekazania korekty Informacji z działalności Powiatowego Szpitala  

w Aleksandrowie Kujawskim Spółka z o.o. za 2022 rok.  

79. Informacja z działalności Powiatowego Szpitala w Aleksandrowie Kujawskim 

Spółka z o.o. za 2022 rok.  

80. Pismo Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim  

w sprawie przekazania sprawozdania działalności Zarządu Dróg Powiatowych  

w Aleksandrowie Kujawskim za 2022 rok. 

81. Sprawozdanie z działalności Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie 

Kujawskim za 2022 rok. 

82. Pismo Radnego Sławomira Michalaka w sprawie rezygnacji z członkostwa  

w Komisji Mienia Powiatu i Infrastruktury Technicznej Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego. 

83. Projekt uchwały Rady Powiatu Aleksandrowskiego zmieniającej uchwałę  

Nr I/22/2018 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 19 listopada 2018 roku  

w sprawie ustalenia składu osobowego Komisji Mienia Powiatu i Infrastruktury 

Technicznej. 

84. Głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę  

Nr I/22/2018 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 19 listopada 2018 roku  

w sprawie ustalenia składu osobowego Komisji Mienia Powiatu i Infrastruktury 
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Technicznej. 

85. Uchwała Nr XLII/401/2023 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 25 maja 2023 

r. zmieniająca uchwałę Nr I/22/2018 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia  

19 listopada 2018 roku w sprawie ustalenia składu osobowego Komisji Mienia 

Powiatu i Infrastruktury Technicznej. 

86. Skarga złożona przez Pana A.S. z dnia 22 maja 2023 r. na działalność Komisji 

Rewizyjnej Rady Powiatu Aleksandrowskiego.  

87. Projekt uchwały Rady Powiatu Aleksandrowskiego w sprawie przekazania skargi 

złożonej przez Pana A.S. według właściwości. 

88. Głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu Aleksandrowskiego w sprawie 

przekazania skargi złożonej przez Pana A.S. według właściwości. 

89. Uchwała Nr XLII/402/2023 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 25 maja 2023 

r. w sprawie przekazania skargi złożonej przez Pana A.S. według właściwości. 

 

 

 

 

Protokolant: 

Joanna Kleparska ........................................... 

 

Protokół XLII sesji sporządzająca podpisała dnia 12 czerwca 2023 roku. 
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Przewodniczący Rady Powiatu 

 

      Arkadiusz Świątkowski 

 


